
§M@ ON 

TOPLO

(Met) Nekaj nam mora biti 
povsem jasno. Novodobnim 
arhitektom in urbanistom nikoli 
ne bi uspelo narediti tako lepega 
mesta kot je stara Izola. Možnosti 
za dokazovanje so imeli kar 
dovolj, od Livad do jagodja, od 
industrijske do obrtne cone in do 
obnavljanja starega mesta.
Vsakokrat, ko so dobili na delovno 
mizo lep kos izolske zemlje so iz 
nje naredili brezobližno zmes hiš 
brez pravih povezav, brez nujno 
potrebnih javnih objektov in brez 
pravega življenja.
Obtoževati zgolj urbaniste in 
arhitekte pa je seveda zelo 
zgrešena rabota, saj so ti ljudje 
vendar šolani, videli so na 
desetine urejenih mest, vedo o 
življenju mesta več kot si sploh 
lahko mislimo. In zakaj delajo 
takšne vrste spalna naselja? Zato, 
ker delajo natanko tisto, kar jim 
naročijo investitorji. Njihova 
ustvarjalnost je bolj ali manj 
omejena na izmišljanje pravih 
utemeljitev, zakaj mora biti nekaj 
takšno, kot je.
In zakaj je takšno kot je? Zato, ker 
je gradnja za trg pač najbolj 
donosen posel, ker ni treba graditi 
javnih objektov, ki bi služili vsem 
ljudem in iskati denarja zanje, ker 
ni treba speljevati prometnic, ni 
treba delati parkov ali igrišč.
Gradnja za trg je donosna takrat, 
ko investitor proda betonsko 
kvadratno škatlo nekaj desetih 
kvadratnih metrov, imenovano 
stanovanje in po možnosti denar 
pospravi še preden je stanovanje 
zares dogradil.
To, da v takšnih naseljih ljudje 
živijo traumatično življenje, aa se 
med seboj sploh ne poznajo, da je 
prestopništvo pogosto edina 
zabava mladih, da ni tržnice, ni 
cerkve, ni gostilne.
Potem si je treba izmišljati 
oblikovanje novega mestnega 
središča, tam nekje pri reševalni 
postaji, z utemeljitvijo, da Livad 
ne smemo prepustiti njihovi usodi 
spalnega naselja. Pa v resnici ne 
gre za to ampak za željo po novih 
investicijah, tako kot v primeru 
apartmajskega naselja, ki je ravno 
zdaj razgrnjeno in dano na oceno 
krajanom. Zal sebo vsa razprava 
spet zožila na vprašanje za ali proti gradnji, o tem, ali 
gradimo še eno mesto strahov v zimskem obdobju pa 
verjetno ne bo razpravljal nihče.
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PTT'S NOT DEAD
V NJIHOVEM IMENU
Smo v novem letu, v letu, ki naj bi nam po 
vseh napovedih prineslo srečo in 
blagostanje; saj končno so to bile želje, ki 
smo si jih drug drugemu izražali preko 
novoletnih voščil ali pa najbližjim le s 
stiskom rok.
Prazniki so se dokaj hitro poslovili od nas 
in že smo v normalnem teku življenja. 
Tako je tudi na ekran zopet prišla oddaja 
"V njihovem imenu", oddaja, ki jo 
pripravlja Obalno društvo proti mučenju 
živali. Zal sam nisem sodeloval, sem pa 
osupel sledil oddaji in misli so mi uhajale v 
leto, ki je minilo.
Komaj smo z oddajami in svetovanji 
dosegli, da je mladina pričela spoznavati 
prednosti družbe štirinožnih prijateljev, 
komaj smo prišli do tega, da je nekaj tistih 
redkih petard ob praznovanju letelo v 
prostore, kjer ni bilo živali, komaj smo 
dosegli torej, da naših prijateljev petarde 
niso motile in glej zlomka, že je tu 
novoletna oddaja na kateri predstavnik 
(beri občinski funkcionar) Izole s ponosom 
pove koliko psov in mačk so v tej občini* 
pobili tudi s sodelovanjem lovcev. Pri 
vsem tem se mi gnusi ponoviti število teh 
ubogih živali, ki so namesto občinske 
pomoči za njihovo bivanje in zdravljenje v 
obalnem azilu, dobili "milostni šus" v 
glavo.
In vendar se je tudi izolska občina obvezala 
prispevati svoj delež obalnemu društvu za 
pomoč ureditve statusa teh brezdomnih 
zavrčženih živali. Res je lahko obljubiti in 
težko dati, česar se zavedajo tako svetniki 
izolske, kot tudi piranske občine , toda pri 
vsem tem se javno pohvaliti koliko psov in 
mačk jim je v Izoli uspelo pobiti, je le 
nekoliko preveč, preveč za vse, ki tudi 
druge spoštujejo tako ali pa vsaj tako kot 
sebe.
Bolje bi bilo, gospod uradnik, da se 
zaletavate ob betonske pomole marine ali 
pa ob njene sprehajalne poti po katerih se 
sprehaja vse več in več Izolanov š svojimi 
štirinožnimi prijatelji kot pa, da grenite 
življenje tudi tistim s pomočjo katerih ste 
prišli do tako krute oblasti.
Ob vprašanju drugemu predstavniku 
izolske oblasti : "Kaj ste kot Zeleni ukrenili 
za varstvo zavrženih?", smo bili priča 
predavanju o razliki med psom in mačko: 
saj res, do sedaj tega nismo vedeli in 
predavanje je bilo res koristno samo, da ni 
spadalo v to oddajo pač pa na sejo 
občinskih svetnikov, kjer bi to predavanje 
verjetno bilo koristnejše, kot pa razna 
razlaganja svojih pogledov tega svetnika 
tudi v tem izolskem časopisu.

Član obalnega 
društva proti mučenju živali 

Anton Pavlovčič

Pozidava zelenih površin v Izoli
Načelnik Upravne enote Izola (Republika Slovenija) 
gospod Branko Andrejašič je po členu Zakona objavil 
obvestilo prebivalcem, da je izdal lokacijsko 
dovoljenje za gradnjo turističnih apartmajev v 
območju marine.
Marinvest d.o.o., graditelj, je kot buldožer, ki gre 
skrivnostno, tihotapsko svojo pot. Če bi se vrgel pod 
njega, tako se zdi, bi šel naprej, ne da bi malo 
zaškripal. Obnaša se kot revolveraš na divjem 
zahodu.
Apartmaji naj bi se gradili po sprejetem Zazidalnem 
načrtu, ta pa je v nasprotju z Družbenim planom, ki 
določa, da so te lokacije ZELENE POVRŠINE. Vse to je 
bilo že nekajkrat povedano in tudi to, da ima 
Družbeni plan veljavo Zakona. (Marinvest in tudi 
Upravna enota Izole upoštevata samo sebi primerne 
zakone, drugi so zanje le papirnati zmaji, ki jih v 
trenutku zbuldožirajo v ilovico.) Argumenti proti 
takšnim posegom v prostor in razkrivanja suma 
kaznivih dejanj v zvezi s tem so na Ustavnem sodišču 
že več kot leto dni, pa ne pridejo do obravnave, pa 
čeprav gre tudi za vprašanje zaščite državnega 
interesa. (Gre za vprašanje obalnega pasu!)
Ko smo Ministrstvu za okolje in prostor, ki je institut 
Vlade RS, dokazali, da je izdalo nezakonit akt v zvezi z 
marino, je to ministrstvo enostavno utihnilo, se ni 
več odzvalo, uporabilo je nezaslišanost arogance. 
(Kako se v tem režimu rešujejo državno-privatni 
interesi, se je izkazalo tudi z zloglasnimi scenariji ob 
izvolitvi mandatarja slovenske vlade pred nekaj 
dnevi. Osebno sem prepričan, da je takšen način 
odločanja in vladanja že utečena oblika delovanja 
naše države.) Izkazuje se usklajenost vseh udov telesa 
oblasti, ki ga smemo imenovati klaso "jugo rase" (ob 
tem mislim na ideološko ne pa na narodnostno 
kategorijo). Tudi izbrana rasa je vzgojena in 
rekrutirana po vzorcih uspešnega političitega 
podzemlja, ki se lahko še danes zgleduje po 
njegovem fosilnem ekstremu tovarišu Miloševiču iz 
Beograda, kamor še vedno vlečejo mnoge slovenske 
ideološke in druge korenine.
Ta rasa, v primerjavi z "arijsko raso", ki se je 
postavljala v prvi polovici ŽO.stolelja, se razlikuje 
samo po zunanjih znakih, nikakor pa ne po notranjih 
značilnostih. Ta rasa je bolj sodobna, ne zanima jo 
oblika lobanje ampak specifična vsebina v njej in hodi 
oprezno v copatih, ker je namenjena v Evropo, ' etudi 
bi bil ZN Marina narejen po Družbenem planu, bi se 
morali zavedati zakonitosti 
razvoja časa in nuje 
sprememb v njem.
Sokrat, grški filozof, je 
pred več kot dva tisoč leti 
zapisal, "da je zakone treba 
spoštovati, da pa je vendar 
treba upoštevati tudi 
dejstvo, da zakoni kot 
človeško delo lahko 
zastarijo in da tako lahko 
žalijo pravni čut 
prosvetljene družbene 
skupnosti" (Platonova 
apologija). Gre za nujne 
spremembe vseh vrst, ki 
jih morajo tisti, ki jim je 
zaupano varstvo narave in 
napredek družbe,

upoštevati, (kakšen moralno- etični zaostanek naše 
sodobne družbe ob koncu tisočletja!)
Zgoraj povedano je en pogled na zgodovinsko 
najbrž neponovljivo divjo liberalizacijo, ki jo danes 
doživlja Slovenija in ki Izolane najbrž manj zanima, 
kot bi jih moral zanimati drugi vidik, to je nasilno 
spreminjanje identitete mesta Izola v turistično 
poletno spalnico z gradnjo turističnih naselij v njem 
(namreč to ni ne prvo, ne zadnje načrtovano!) 
Namesto, da bi se kraj razvijal v mediteransko živo 
mesto, pridobiva atribute mrtvega okolja, razen 
seveda v turistični gneči, ko predstavlja potencialno 
obremenitev. V dokaz temu je lahko turistično 
naselje v Simonovem zalivu. Takšna gradnja ne 
predstavlja nobene turistične ponudbe, ampak je 
samo priložnost za žepe gradbenega "lobija" in za 
žepe tistih, ki takšen posel omogočajo. Če se gradijo 
turistična naselja za prosti trg, se gradijo zunaj 
urbanega prostora z novo potrebno infrastrukturo, 
ne pa da se ta enostavno priključi na že obstoječo. Za 
gradbenike je to odlična in profitna rešitev, za mesto 
pa je zlo.
Po eni strani govorijo izolski menežerji o turistično 
usmerjeni občini, po drugi strani pa ji jemljejo sapo. 
Dvoje je pri tem mogoče: da o turizmu vedo tako 
malo, kot so vedeli doslej, ko je Izola veljala le za 
neurejeno turistično podeželje ali pa namenima 
žrtvujejo sodobni turistični razvoj za svojo osebno 
korist. (Kako demagoški in kako na repu je bil in je še 
izolski turizem smo lahko javno izvedeli ob lanski 
razglasitvi "naj" turističnega kraja ob že ustaljeni akciji 
Dela "Zlati list" v kateri je nekaj let vodil Simonov zaliv 
in s tem argumentiral svojo visoko znamko. Izbran je 
bil po številu poslanih kuponov, ki so jih pošiljali 
gostje hotela. Ne gre pozabili, da so gostje imeli 
brezplačen vstop na plažo, kar ni veljalo za 
domačine, saj njihovo vstopnino plačuje občina! Lani 
pa je k presoji pristopila še stroka in Simonov zaliv, 
pojem izolskega turizma, se je znašel naenkrat med 
zadnjimi!)
Če bomo smo od daleč in izza priprtih vrat opazovali, 
kako rije po Izoli buldožer, se bo mesto spremenilo v 
to, kar si najmanj želimo. (Kaj si v Ljubljani na oblasti 
želijo, pa ne vem.)

Franc Goljevšček

OBUTEV -CALZATURE
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ODPRTO: 8i0 -12h in 16h -19\ SOBOTA: od 8JU do 12"



NADALJEVANJE 
VESELOIGRE ?
jutri, v petek 17. januarja se bo
nadaljevala 20. redna seja
Občinskega sveta, ki je bila
prekinjena pred novoletnimi
prazniki na dokaj nenavaden način, 
tako da so svetniki dotedanje 
pozicije (ZLSD, LDS in ZZP) 
dokončno zapustili dvorano in 
preprečili, da bi novonastala večina 
izglasovala še kakšen odlok, ki ga 
sami niso podpirali.
Za tokratno nadaljevanje so 
pripravili dnevni red v katerem 
najprej predstavljajo točke, ki naj bi 
bile zaključene, čeprav se je 
novinarjem zdelo, da naj bi se 
razprava o razmerah v veslaškem 
klubu nadaljevala. Kakorkoli že, za 
merjenje političnega stanja občine 
bo najzanimivejša zagotovo peta 
točka dnevnega reda, to je 
ugotovitveni sklep o načinu 
opravljanja funkcije župana.
V zadnjih dneh je bilo opravljenih 
veliko srečanj in usklajevanj, 
zagotovo pa je le to, da bodo 
svetniki verjetno podprli tisti del 
sklepa, ki govori o tem, da je treba 

sedanje stanje županovanja 
legalizirati. Glede nadaljevanja pa so 
razlike dokaj očitne. Eni so za volitve 
novega župana, drugi pa za to, da 
se sedanje stanje nadaljuje, čeprav z 
drugačnim razmerjem moči v 
Občinskem svetu.
Zanimivo bo tudi sklepanje o 
zazidalnem načrtu za stanovanjsko 
zazidavo Kredo 2, ki seveda ni toliko 
problematična, kot je bila 
predvidena gradnja motela in 
črpališča na obvoznici, vseeno pa se 
je okrog nje v preteklosti slišalo cel 
kup namigov, češ da gre za nekatere 
vnaprej prodane parcele.

Zanimiv je tudi sklep o prenehanju I 
veljavnosti odloka o odlaganju 
gradbenega materiala. Kot je znano 
je zapuščeni kamnolom med 
jagodjem in Livadami bolj ali manj 
napolnjen in dodatno dovažanje 
odpadnega gradbenega materiala ni 
možno, saj ima za tisto območje 
Stavbenik v načrtu gradnjo nekakšne 
Acqualandije.
O seji bomo več poročali v 
naslednjem Mandraču.

KAJ SE DOGAJA S KS?
Krajevne skupnosti so, krajevnih 
skupnosti ni. Dilem je, kljub 
sprejetim statutom, še vedno dovolj, ' 
saj odnos občina - krajevne 
skupnosti še vedno ni povsem 
dogovorjen.
V KS Livade so še posebej jezni 
zaradi izjav Župana, da bodo v 
kratkem rešili problem poklicnih 
tajnikov v KS jagodje in Korte, o njih 
pa nič. Če ne bo šlo drugače 
obljubljajo tiskovno konferenco na 
to temo.

I
Marija Alietska zares nima sreče. 
Ko je že kazalo, da bo končno 
doživela adaptacijo, ko so ji 
izpraznili notranjost, popravili 
streho in jo večji del oblekli v 
novo fasado je prepustila 
prioriteto sanaciji sv. Mavra in 
dela na ter v njej so obstala.
Da je denarja zares zmanjkalo in 
da ga nekaj časa še ne bo (kljub 
temu, da je predlagana za 
financiranje iz republiških 
sredstev) je bilo jasno takoj, ko 
so delavci G/T-a pospravili 
zidarski oder na severni fasadi 
cerkve. Ta najbolj občutljiva 
stena je zdaj ometana z grobim 
ometom, prav gotovo pa v 
občini zmoremo denar za fini 
omet in barvanje ene ,same 
cerkvene stene. Zal je tako kot 
je, saj so obstala tudi dela v

notranjosti, tako da optimizem 
tistih, ki so čakali na ureditev 
tega večnamenskega objekta 
počasi peša.
Tudi sosednji Manziolijevi palači 
se ne obeta nič lepega. 
Nadaljuje se namreč stara 
zgodba: srečata se predstavnika 
dveh vlad (slovenske in 
Italijanske) ponovno potrdita, 
da bosta državi spoštovali 
dogovor o skupnem 
obnavljanju palače, ki sta ga 
podpisala že Mikulič in Goria 
(kdo seju spominja?), potem pa 
pade ena ali druga vlada, 
počasi in zanesljivo pa propada 
tudi Manziolijeva hiša.
Če nam je kaj do nje, potem jo 
čimprej vzamimo državi, dokler 
je še kaj vzeti.

f(on) N
oouTiouE ninn

IZOLA, Ljubljanska 40, tel. 066 / 61 225

30% SEZONSKO
ZNIŽANJE

fKAVARNA in 
SLAŠČIČARNA 
IZOLA IZOLA

Trgovski center 
Simonov zaliv 

Vsak dan 
od 7.00 do 24.00 

Tel.: 646-043
od 13.1 do 25.1.1997

Za unikatne plašče, jakne, pelegrine, kostime, 
ekskluzivne svilene muze ter pletenine.

^Bodite drugačni, oblačite se pri NINI!^

MANDRAČ je tednik Izolanov.
Naslov: Veliki trg 1, 66310 Izola, tel / fax.:066 / 61 -139 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, T. Ferluga, 
Orlando H. (fotoreporter), K. Bučar / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 100 Sit.
Založnik / elektronski prelom: GRAFFIT LINE, doo Izola, 61-139 
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: Birografika BORI, Izola V

TORTE PO NAROČILU
in raznovrstne sladice 
iz lastne slaščičarske 
delavnice vseh okusov 
in oblik za vsakršno 
priložnost - že za 1.800 
SIT/kg. Naročite 
danes, prevzamete 
pa že naslednji dan!

Kavama in slaščičarna Izola vabi na glasbene večere. 
Torek-PIANO BAR



10 MANDATNIH 
KAZNI NA DAN
(nadaljevanje s 1. strani)

KAKO JE BILO...
V letu 1996 smo intenzivno izvajali ukrepe za izboljšanje 

prometne varnosti, pri tem pa smo bili posebej pozorni na 

"tradicionalne" kršitve, ki so najpogostejši vzrok prometnih 

nesreč. To pa so bile:

1 VOŽNJA POD VPLIVOM ALKOHOLA.
Skupno je bilo odrejenih 477 preizkusov alkoholiziranosti. 

Ugotovili smo 181 voženj pod vplivom alkohola, 111 voznikov pa 

je zavrnilo preizkus alkoholiziranosti.

2 PREKORAČITEV HITROSTI
V letu 1996 smo opravili 48 meritev hitrosti z radarjem. Hitrost je 

prekoračilo 736 voznikov, od tega jih je 12 končalo pri sodniku za 

prekrške, 709-im pa smo izrekli kazen na mestu prekrška.

3. UPORABA VARNOSTNEGA PASU
Ugotovili smo 1882 kršitev oziroma neuporabe varnostnega pasu 

med vožnjo.

...IN KAKO BO
V tem letu si bomo prizadevali izboljšati sedanje stanje prometne 

varnosti. Naš cilj je -10% oziroma deset odstotkov manj 

prometnih nesreč, seveda pa bi radi dosegli tudi boljši rezultat.

To nam bo morda uspelo z ukrepi za umirjanje prometa, saj 

se še vedno največ nesreč zgodi zaradi neprilagojene hitrosti, 

čeprav smo lani opravili kar 48 meritev v samem mestu. Prav zato 

bomo v tem letu povečali število meritev hitrosti (najmanj 

ena na teden), posebej pa se bomo posvetili mestnim ulicam in 

lokalnim cestam, kjer doslej nismo imeli veliko možnosti.

Za kaj gre? Na Policijski postaji v Izoli smo v letu 1996 usposobili 

večino policistov za rokovanje z ročnim merilnikom hitrosti - 

takoimenovanim laserskim merilnikom. Ta nam omogoča 

meritve hitrosti na mestih, kjer dosedaj uporaba merilca z vozilom 

Multanova ni bila možna. Naša želja je, da bi takšen ročni 
merilnik čimprej dobili tudi na naši postaji, saj si ga 

moramo zaenkrat izposojati pri drugih enotah.

Seveda pa nič ne bomo dosegli brez aktivnega sodelovanja 

udeležencev v cestem prometu. Samo tako, da bomo vsi 

spoštovali predpise in bili pozorni do drugih udeležencev v 

prometu (posebej pešcev) se nam obeta tudi večja varnost na 

naših cestah.
Maks Turščak n.inšpektor 

Komandir Policijske postaje Izola

Primerjava z letom 1995

LE MANDATNIH KAZNI BISTVENO VEČ
1996 1995

Število nesreč 318 320
Umrlih v nesrečah_____ 4 4
S telesnimi poškodbami 46 47
Hudo poškodovanih------ 14 28
Materialna škoda 276 269
K sodniku za prekrške__ 269 272
Pod vplivom alkohola___ 34 34
Na mestnih ulicah_____ _ 127 1 21
Na lokalnih cestah_____ _ 106 101
Na magistralni cesti____ 72 82
S pobegom 41 39
Število prekrškov 984 952
Mandatnih kazni 3630 2236
Plačanih takoj 1904 1 1 30

JAVNO PODJETJE KOMUNALA 
IZOLA d.o.o.

Na podlagi sklepa Nadzornega sveta JP "Komunala" Izola z dne 
18.12.1996 objavljamo

JAVNO DRAŽBO ZA PRODAJO OSNOVNIH SREDSTEV
in sicer:
1. Tovorno vozilo TAM 130 T - izklicna cena je 450.000,00 SIT 

| in
2. Tovorno vozilo ZASTAVA 80,10 -izklicna cena je 150.000,00 SIT

Dražba osnovnih sredstev bo v petek 31. 1. 1997 ob 12. uri, v 
prostorih JP "Komunala" Izola, Oktobrske revolucije (delavnice).

Na javni dražbi lahko sodelujejo vse pravne osebe s sedežem v 
Republiki Sloveniji in fizične osebe z državljanstvom Republike 
Slovenije, ki pred javno dražbo vplačajo varščino v višini 10% 
izklicne cene na žiro račun JP "Komunala" Izola št. 
51430-601-11186, s pripisom "varščina za javno dražbo". 
Dražitelj, ki uspe na dražbi mora kupnino plačati na blagajni 
podjetja, Verdijeva 1, takoj ali v roku petih dni pred prevzemom 
osnovnega sredstva.
Kupec mora plačati tudi prometni davek.
V kolikor uspeli dražitelj ne plača kupnine, se mu varščina zadrži 
kot strošek prodajalca, osnovno sredstvo pa proda drugemu 
interesentu.
Podrobnejše informacije dobite na sedežu podjetja Komunala 
Izola, Verdijeva 1, tel. 67-370 ali 67-374.

JAVNO PODJETJE "KOMUNALA"
IZOLA

POSPRAVITE JELKE !
Obveščamo vse občane, da ob končanih novoletnih praznovanjih 
lahko odložijo od ra bi jene novoletne jelke v na j bližje velike 
kontejnerje ali pa ob lastnih malih kontejnerčklh. jelke naj bodo 
povezane ali skrajšane.
Vse tako odložene jelke In večje embalaže bodo naše dežurne 
ekipe pobrale in odpeljale na deponijo od četrtka 17.1.1997 do 
ponedeljka 20.1.1997.
Potrudili se bomo, da boste z našimi storitvami ohranjanja čistega 
okolja vedno bolj zadovoljni.

JAVNE SLUŽBE 
JAVNO PODJETJE "KOMUNALA"



(KB)Zimski dnevi okoli Novega 
leta, ko je živo srebro padlo pod 
ničlo, ko je vse naokoli zmrzovalo 
in je burja švigala okoli vogalov so 
pregnali na toplo tudi kolesarje. A 
takoj, ko so v preteklih dneh znova 
posijali šibki sončni žarki so 
prikolesarili na piano.
Kljub temu, da je kolesarjenje 
zdrava in okolju neškodljiva 
oblika prometa se v Sloveniji od 
60 tih let dalje uveljavljajo 
usmeritve, ki niso v prid 
nemotoriziranim oblikam
prometa.
Pri načrtovanju prometne in 
urbanistične ureditve, zlasti v 
urbanih okoljih, so prepogosto 
zanemarjene rešitve, ki bi mesto 
naredile kolesarjem prijaznejše. 
Tudi v Izoli ni prav nič bolje, saj je 
kolesarskih stez takorekoč za 
vzorec, pa tudi ceste so marsikje 
speljane tako, da zna biti vožnja s 
kolesom prav nevarna. Kolesarji 
pa so iznajdljivi in sami najdejo 
manj prometne ulice in poti, kjer 
je varneje.
V svetu, v zadnjem času pa tudi 
pri nas, so v velikem razmahu 
razna gibanja, ki s svojim 
delovanjem omogočajo uveljav
ljanje kolesarjenja kot trajnostne, 
to pomeni okolju neškodljive, 
oblike prometa.
Pri nas v Sloveniji je med najbolj 
aktivnimi Mariborska kolesarska 
mreža, ki je tudi članica Evropske 
kolesarske zveze, organizacije, ki 
že od leta 1980 vsako leto 
pripravlja svetovni kolesarski

kongres, ki se ga udeležujejo vsi, ki 
imajo kakršnokoli tesnejšo zvezo s 
kolesi in kolesarjenjem, predvsem 
pa načrtovalci kolesarskega 
prometa v mestih.
Letos bo omenjeni kogres v 
Barceloni, leta 1999 pa hkrati v 
avstijskem Gradcu ter v Mariboru. 
Že lani pa je Mariborska kolesarska 
mreža pripravila tudi projekt 
potujoče razstave z naslovom Kolo 
- simbol trajnostnega prometa, ki 
bo do konca maja obiskala devet 
slovenskih mest (med njimi tudi 
sosednji Koper) ter predstavila 
problematičnost stanja in možne 
ugodne in priporočene ureditve 
kolesarske infrastrukture v urbanih 
območjih in na podeželju. S tem 
želijo opozoriti ljudi na veliko 
število ekoloških, energetskih in 
ekonomskih prednosti, ki jih ima 
kolo kot prevozno sredstvo, ter 
spodbuditi njegovo rabo.
Izolske prometne zagate so nam 
dobro znane, težave, ki se v zvezi z 
ureditvijo prometa pojavljajo pa so 
mnogokrat vir hude krvi. Vendar pa 
bi morda s pogostejšo uporabo 
dobrega starega bicikla tudi 
meščani sami vsaj malo prispevali k 
razbremenitvi mestnih ulic.
Iz Livad ali Jagodja se kar hitro 
pripeljemo v staro mesto, potrebno 
si je pač vzeti le nekaj minut več za 
pot. Pri nas resda nismo navajeni, 
da bi se s kolesi vozili moški v 
suknjičih in kravatah ali ženske v 
modnih kostimih, na Nizozemskem 
ali na Danskem, ki sta znani 
biciklistični državi, pa to sploh ni 
nič neobičajnega.
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nedelja, 12.1.1997

1. LUCIO DALLA - TU NON Ml BASTI MAI
2. PRINCE - BETCHA BY GOLLY WOW!
3. WHITNEY HOUSTON - STEP BY STEP
4. NO DOUBT - DONTSPEAK
5. FUN LOVINC' CRIMINALS - WE HAVE ALL 
THE TIME IN THE WORLD
6. SHERLY CROW - EVERYDAY IS A VVINDING ROAD
7. PHIL COLLINS - IT'S IN YOUR EYES
8. CIUNTING CROWS - A LONG DECEMBER
9. FRANCESCO DE GREGORI - COMPAGNI Dl VIAGGIO
10. |AMIROQUAI - COSMIKC GIRL
11. LEAH ANDREONE - IT'S ALRIGHT, IT'S OK
12. ZUCCHERO -1 WON'T BE LONELY TONIGHT
13. ZMELKOOW - GRAVITACIJA

93.4 MHz

Seveda vemo, da ni moč kar tako 
za šalo spreminjati tako globoko 
zakoreninjenih navad in jih niti 
nimamo namena spreminjati. 
Prepričani pa smo vendarle, da bi 
se kaj malega le dalo storiti.
Tako smo z veseljem sprejeli 
pobudo jane Purger z občinske 
Uprave za urbanizem in se 
odločili, da uvedemo rubriko, s 
pomočjo katere želimo prispevati 
k popularizaciji kolesa tudi kot 
prometnega sredstva in ne le 
športnega oz. rekreacijskega 
pripomočka.

Ker pravkar potekajo priprave na 
vključitev Izole v svetovni projekt 
Zdrava mesta, se nameravamo 
vanj vključiti prav skozi omenjeno 
rubriko. Zato vabimo vse izolske 
kolesarke in kolesarje, prav tako pa 
tudi rolkarje in skaterje k 
sodelovanju s svojimi predlogi, 
fotografijami, razmišljanji - skratka 
z vsem kar je povezano z 
omenjenimi temami in se da 
objaviti v časopisu.

Nasvidenje torej prihodnji teden v 
rubriki BICIKLIZOLA.

KOLESARSKI 'IZPIT,
17 mesecu decembru smo petošolci 

Osnovne šole Vojke Smuč 
opravljali kolesarski izpit.
Najprej smo morali opraviti pisni 

del izpita, nato pa smo se podali 
na vožnjo po mestu. Približno sto 
učencev se je udeležilo 
praktičnega dela izpita. Med 
vožnjo so nas opazovali policisti z 
UNZ Izola. Za njihovo sodelovanje 
se jim iskreno zahvaljujemo.

Zadnji dan pouka pred 
novoletnimi počitnicami nas je 
čakal najprijetnejši del podelitev 
kolesarskih izkaznic in praktičnih 
nagrad.

Nagrade je prispeval kolesarski 
servis Ritoša. Petošolka Veronika 
Ferfolja, ki je najbolje opravila 
vožnjo s kolesom, je vlekla lističe s 
številkami. Izžrebani srečneži so 
dobili plastične steklenice za 
kolesarje, rokavice, čelado, torbico 
ter glavno nagrado. Ta je bila 
gorsko kolo, dobila pa ga je 
Katarina Čurič. Za nagrade 
najlepša hvala.
Upam, da bomo izolski petošolci 

varno vozili kolo in upoštevali vsa 
cestna pravila.

Jurij Prelc 
5.a, OŠ Vojka Šmuc

NAROČNIŠKI VLAK JE 
SKORAJ ODPELJAL

Drugo letošnjo številko Mandrača so prejeli le tisti, ki so 
poravnali naročnino za leto 1997. Če ste zaman čakaii na 
poštarja, potem je možno dvoje:
- ali ste pozabili plačati naročnino
- ali je napaka pri vpisovanju v seznam naročnikov.
V prvem primeru napako še popravitetako, da položnico 
kupite na banki ali na pošti in jo izpolnite.
Če boste celoletni naročnik vpišite 3.500, 
za pol leta pa 2.000 SIT.
V rubriko namen nakazila vpišite "Naročnina na 
Mandrač za leto 1997", pod številko žiro računa pa 
51430-603-32431.
Ne pozabite na čitljiv naslov in ne pozabite 
oddati položnice.
V drugem primeru pa nas čimprej obvestite, tako, da 
bomo morebitno napako lahko pravočasno odpravili.

s



IZOLSKA POLITIČNA POMLAD ali
MARINO FERFOLJA 
Predsednik 00 LDS Izola
* Pogovarjam se z razmeroma novim 
predsednikom izolske Liberalno 
demokratske stranke, saj ste bil 
izvoljen tik pred volitvami v DPZ.
* Takrat so izolsko LDS pretresali 
dogodki, ko je predsednik zapustil 
stranko in ko so nekateri poslanci šli iz 
našega poslanskega kluba. Tako smo se iz najmočnejše pozicijske 
stranke prišli na dve petini poslancev. To je bila nenadna trauma 
za stranko, saj je nastopila v delikatnem času, tik pred volitvami, 
ko je vodstvo praktično odstopilo.
* Rezultati volitev so bili za stranko vendarle zelo dobri.
* To je vsekakor dokaz, da se je stranka uspela v kratkem času 
revitalizirati, da je dobila kandidata, ki je sprejel kandidaturo in 
bil izvoljen, pa tudi kot stranka smo v občini Izola zmagali.
* Zdaj je tudi stanje v občinskem svetu drugačno. Eden od 
poslancev se je vrnil...

* Ja, vrnil se je g. Sinožič, ki je takoj po občinskih volitvah izstopil 
iz stranke.
* Razmerje sil je sedaj drugačno kot pred pol leta. Vaša stranka 
ima zdaj še več razlogov za povezovanje na levem bloku.
* Naša stranka se zaveda, da moramo iskati povezovanje z vsemi 
strankami celega političnega loka, ker kot liberalno stranko nas 
ideološka nasprotja ne zanimajo in cilj je uresničitev strankinega 
programa. S kom se bomo povezovali? jasno je, da bomo to 
odločili glede na dvostrankarske interese, čeprav je jasno, da so 
določene preference, da so nekatere stranke med seboj bolj 
kompatibilne, druge manj, želimo pa si čimveč sodelovanja z 
vsemi strankami. Apropo ne želimo nobene stranke izključevati iz 
dialoga, ker to ni politično modro in ni perspektivno niti za 
stranko, niti za občino.
* Katera stranka je ta trenutek najpomembnejša v občini?
* Liberalna demokracija.
* V tem trenutku je pomembna dilema županovanje v Izoli. 
Mnogi se nagibajo k temu, da bi sedanji župan nadaljeval z 
delom.

* Lahko rečem, da v zadnjem obdobju, odkar je bil župan 
izvoljen v državni zbor so se pričela intenzivna pogajanja z vsemi 
strankami in da smo z nekaterimi že dosegli določeno soglasje z 
nekaterimi ga še nismo dosegli, ker se poslužujejo politične 
metodologije stalnega spreminjanja zahtev in opcij, zato se 
včasih do samih sej OS ne ve, na koliko glasov se lahko računa. 
Zelo verjetno se kdo tudi pogaja s figo v žepu.
* Kako ocenjujete potrebo po volitvah novega župana?
* Mislim, da so volitve za Izolo ta trenutek povsem nepotrebne v 
kakršnemkoli pogledu.
* Ali obstaja možnost zanesljive večine v Izoli?
* V Izoli je trenutno nekakšna pat pozicija, problemi so že z 
relativno večino in če bo še naprej tako ne moremo računati na 
stabilno vladanje v občini. To ni v interesu nikogar. To bi 
pomenilo, da bo občina dve leti stagnirala, kar je seveda zelo 
škodljivo.
* Ker ste istočasno tudi direktor Zdravstvenega doma bo 
zanimivo slišati kaj tudi o tej investiciji.
* Ja, to je tudi del našega programa s katerim smo nastopili na 
občinskih volitvah. Nekatere stvari so morda bolj impozantne, 
vendar tudi priprave za gradnjo Zdravstvenega doma potekajo, 
idejni osnutki so narejeni in tudi finančni izračuni so pripravljeni 
skupaj z ministrstvom ter kažejo, da bi Izola lahko hitro prišla do 
te potrebne inštitucije. Seveda pa je potrebno več politične volje 
in pogled preko lastnega plota in se zavedati, da politika ni sama 
sebi namen ampak da je njen cilj dobrobit kraja in ljudi.
* Ste zadovoljni s sedanjim stanjem v stranki na občinski ravni?
* Zelo sem zadovoljen, ker občinski odbor deluje brezhibno.

BOJAN ZADEL 
Predsednik 00 SDS Izola
* Kako začneva?
* Najprej s čestitko občanom in željo, da bi 
občinska uprava bolje poskrbela za njih, saj 
jim je bila doslej prej mačeha kot mati.
* Je ta čestitka realna?
* Je, toliko kot bo občinski svet znal 
uresničiti hotenja ljudi, ne pa da sprejema 
sklepe proti volji ljudi in odločitvam ljudi na 
nižji ravni, recimo krajevni skupnosti.
* Položaj vaše stranke v občinskem svetu se je spremenil, čeprav 
vas je svetnikov prav toliko kot prej.
* Položaj se po številu ni spremenil, pa vendar.Stanje iz leta 1994 
in z nameščanjem ljudi v občinsko upravo, ki niso ne po stroki in 
ne po izobrazbi primerni in so bili imenovani brez razpisov, zgolj 
po političnih kriterijih, ter so delovali zgolj po direktivah in 
usmeritvah strank, ki so jih imenovale, je pokazalo, da tako ne 
gre naprej. Zato se je tudi spremenilo razmerje sil, ki je iz dveh 
tretjin proti eni tretjini prišel blizu polovici je tudi rezultat tega.
* Kako delujete kot stranka na terenu?
* Na seje se pripravljamo, čeprav ne zgolj v občinskem odboru 
ampak glede na gradivo povabimo tiste, ki se na tematiko 
razumemo. Ob gradivih, ki pridejo naravnost na klop pa se 
moramo dogovarjati sproti, tudi z ostalimi strankami v opoziciji.
* Je vaš interes, da bi imeli večino v občinskem svetu ali ste raje 
močna opozicija?
* Raje bi imeli večino, ker mislimo, da so tudi v Izoli potrebne 
spremembe, saj brez the Izola le stagnira.
* Zanimivo je, da ima opozicija skoraj večino v občinskem svetu, 
župan pa je iz drugega dela loka, pa tudi zaposleni v občinski 
upravi so v glavnem iz tistih strank.

* To je seveda lahko zanimiva situacija, če bi res imeli večino, 
vendar menimo, da župan ni toliko napačna oseba, da ne bi 
izpeljal tistih zadev, ki bi jih večina sprejela, saj ima vendarle 
pravico veta, če gre za nezakonite odločitve. Seveda pa je nam 
do odločanja v korist večine ljudi, po zakoniti poti. In če želi 
župan ostati nepoklicno mora delati v dobro ljudi, še posebej, če 
si jemlje za vzor Podobnika, ki je župan Cerkna, potem bo moral 
poslušati večino. Če bomo ta večina mi, se bo pač moral ravnati 
v skladu s tem. Tudi z upravo ni posebnih težav, ker problem 
niso delavci v upravi ampak morda nekateri predstojniki, ki bi 
morda hoteli delati mimo tega, kar bi si želel občinski svet. Če bi 
poslušali magnetograme sej bi hitro ugotovili, kaj so bile 
pripombe na posamezne odloke, ki še niso bili sprejeti in če bi te 
pripombe vnesli, bi odloki lahko bili sprejeti, tako pa še niso.
* O županu...
* Najprej je treba legalizirati status župana in če je večinska volja, 
da ostane, je treba pogledati, kdo bo ta dela nadaljeval v 
prihodnje, saj, če je doslej (po njegovem mnenju) to delo 
uspešno opravljal poklicno, potem bo potreben nekdo, da bo 
lahko nadaljeval delo nepoklicno. Odpira se vprašanje, kdo ga bo 
nadomestil s poklicno funkcijo, saj je imenovani občinski tajnik 
na porodniški, njega naj bi, kot se sliši, nadomeščal občinski 
svetnik, kar je nezakonito, imamo pa še v.d. občinskega svetnika 
in če naj bi ta zdaj nadomeščal še župana resno dvomim, da 
imamo ljudi, ki bi lahko opravljali tri funkcije v istem času. 
Potrebne so druge spremembe, treba je doseči širši konsenz o 
tem, kdo bo te stvari delal.
* Še o prioriteti nalog.
* Kot opozicija se prilagajamo temu, kar nam pripravljajo za svet 
in seje odborov, sicer pa je naša prioriteta še naprej stanovanjski 
fond, vračilo sredstev iz fonda kupnin za stanovanja, urejanje 
komunalne infrastrukture, gradnja čistilne naprave in podobno..



IZOLSKA POLITIČNA ZIMA ?
LUCIO GOBBO 
Predsednik 00 ZLSD Izola

* Poglejva najprej nazaj. Kakšna je vaša 
ocena delovanja občinskega sveta v 
teh dveh letih?
* Občinski svet je v tem obdobju 
naredil veliko dobrega a tudi nekaj 
osnovnošolskih napak. Velikokrat je 
vzel posamezne točke zelo resno, 
včasih celo do te mere, ker so nekatere 
stvari vzeli preveč resno in jih 
zakomplicirali. Vseeno pa je to dokaz, da so želeli delati resno in 
odgovorno. Ker pa strankarstva nismo še čisto dojeli so na svetu 
včasih zamešali strankarske, politične, ekonomske in druge 
vplive s čisto konkretnimi problemi in to je bilo slabo. 
Takoimenovana pozicija pa smo dobili tudi nekaj lekcij, od tega 
je bila zadnja tista, z zadnje seje in volitvami v svet Centra za 
šport. Opozicija je delovala dobro organizirano, mi pa ne.
* Razmerje sil se je spremenilo, je to posledica volitev v DZ ali 
tudi posledica kakšnih premikov v Izoli.
* Tudi slednje. Mnoge stranke so se bolje organizirale, nekatere 
pa so spale na lovorikah. Stranke, ki so bile v opoziciji so se bolje 
organizirale na državni ravni in na očinski, celo do te mere, da so 
blizu neracionalnega, kar se je pokazalo v parlamentu in se kaže 
tudi v Izoli. Stranke, ki so se v Ljubljani združile v nekem 
nenavadnem času, ki so ga poimenovale pomlad, se zelo 
poslušno podobno organizirajo tudi v Izoli. Mogoče smo res tudi 
kot pozicija iskali premalo kontaktov, vendar je ta poslušnost 
včasih že taka, da meji na absurd.
* Še vedno obstaja trdna povezava med ZLSD, LDS in ZZP?
* Seveda obstaja. To lekcijo, ki smo jo dobili po celoletnem 
prepričevanju drug drugega, da je treba stvari resneje 
organizirati smo vzeli resno in to je pripomoglo k temu, da se še 
bolj združujemo. Ob problemih se nismo sprli, smo jih analizirali 
in dobili nov elan za naprej.
* Eno prvih vprašanj je petkovo glasovanje o županovanju.
* Nihče ne ve, kaj se bo zgodilo, čeprav smo pripravljeni na to in 
skušamo razrešiti problem tako, da bo vse skupaj čimmanj 
mučno, ker mučno bo v vsakem primeru. Stvari potekajo tako, 
da so pod kontrolo in v okvirih možnega.
* Za ZLSD pravijo, da najbolj vztraja na novih volitvah župana.
* Ni res. Je pa res, da bo verjetno prišlo do novih volitev, kar je 
posledica nečesa kar mi nismo naredili, nismo prispevali k temu 
in nismo želeli. Mi smo na volitvah imeli svojega kandidata, ta ni 
bil izvoljen. Naš kandidat, če bi bil izvoljen, bi bil zdaj v 
parlamentu in ne bi bilo nobenih problemov za Izolo. Opcija 
volitev se je pokazala v pogovorih z vsemi ostalimi, saj se 
pogovarjamo z vsemi, ker imamo Izolo v prvem planu.
* Imate kandidata, če pride do volitev?
* Raje ne bi dajal nobenih izjav glede tega. Pogovarjamo se malo 
širše.
* Pred občinski svetom sta še dve leti. Na kaj boste posebej 
pozorni?
* Kot stranka bomo vztrajali na tem, da svet deluje bolj 
konstruktivno, da pripravlja dobro gradivo, da pazimo, da Izolski 
problemi zares prihajajo na svet in da se jih ažurno rešuje in se ne 
bomo izgubljali v mikro debatah, kot je ta o županu, vsi glavni 
problemi pa več ali manj stojijo, tako v občinski upravi kot v 
svetu. To je sramota ampak tak sistem je zdaj.
* Je stranka notranje trdna ali imate podobna razhajanja kot na 
državni ravni?
* Naša stranka je živa stranka, morda še preveč, tako da se 
nekaterim zdi, kot da smo stranka v razpadanju. Vendar še zdaleč 
ni tako. Marca bomo imeli kongres in tam se bomo spet 
konsolidirali. Zelo verjamemo v takoimenovano levičarstvo in 
mislimo, da je v Sloveniji to področje premalo pokrito, čeprav 
ima svojo bodočnost. Nenazadnje je v Evropi 15 držav, ki jim 
vladajo levičarji, kar dokazuje, da ima ta opcija bodočnost tudi v 
modernem kapitalizmu. Naša krivda bo, če bomo to zapravili.
* Ste pripravljeni na delovanje v opoziciji?
* Seveda, tako kot smo bili pripravljeni iti v vlado, da bo škoda 
čim manjša. Enako mislimo tudi za naprej.

PRIHODNJIČ: Loridan Kaligarič, Franc Goljevšček, Stanislav Jenko, Branko 
Mahne, neodvisni, pripadniki narodnosti...

MARLON KOVAČIČ 
Predsednik 00 SKD Izola

* Začenja se drugi polčas delovanja 
občinskega sveta. Ste zadovoljni z 
uresničevanjem svojega programa v tem 
obdobju?
* Mi smo se pripravljali za štiriletno 
obdobje in zelo pomembno se mi zdi, da 
smo Slovenski krščanski demokrati ohranili 
svoj značaj in nismo dovolili, da bi nas kdo skušal izolirati. 
Delovali smo v opoziciji in smo skupaj z drugimi opozicijskimi 
strankami skupne točke skušali najti, jih našli in po njih delali. Vse 
stranke pravijo, da delajo za Izolo, vendar nekateri bolj delajo za 
drugačne interese. V preteklem letu smo opozarjali na problem 
Slavnika in na odtujevanja zemljišč, tako da je celo občinska 
uprava morala malo migati okrog tega. Uspeli smo z obiskom 
ministra za kmetijstvo doseči subvencije za ribištvo in to, da so se 
v Ljubljani zavedli, da ribištvo sploh obstaja.
* V opoziciji ste bili zelo aktivna stranka
* Hvala za oceno. Moram povedati, da smo se v občinskem 
odboru resno lotili dela v občinskem svetu in se dobro pripravljali 
na vsako sejo.
* Vse stranke niso tako dobro organizirane.
* Ja, tudi jaz sem mislil, da so nekatere stranke bolje organizirane 
in se bolje pripravljajo na seje, in da občinski odbori resno 
delujejo, vendar se je v večini primerov dogajalo, da smo bili mi 
še najbolj pripravljeni in se je velikokrat glasovalo tako kot smo 
glasovali mi.
* Takoimenovana pozicija ima redna srečanja, kjer se dogovarja 
o skupnih stališčih. Ste imeli tudi opozicijci kaj podobnega?
* Do septembra 1996 so bile v opoziciji štiri stranke (SKD, SDS, 
SLS in Zeleni) in mi smo se dokaj redno dobivali in obravnavali 
posamezne probleme. Ko pa se je pojavil kakšen akuten 
problem, kot je bilo finančno nepokritje gradnje OŠ Dante 
Alighieri, Stavbenih ali fenomenalni trikotnik smo se predsedniki 
dobili na posebnih srečanjih in oblikovali strategijo za občinski 
svet. Po septembru, ko je razpadel LDS in se je oblikovala 
samostojna poslanska skupina, ki je delovala samostojno, vendar 
je kontaktirala tudi z nami, so se stvari spremenile. Pred vsako 
sejo se sestanemo v tej razširjeni opoziciji, ki skoraj ni več 
opozicija.
* Se DeSUS tudi sestaja z vami?
* Kot politična stranka ne, kot svetniki pa ja. Z gospodom 
Jenkom smo imeli en sam pogovor.
* Razmerje je nekoliko drugačno kot na državni ravni, kjer je bila 
vaša stranka nekaj časa v vladi, vi ste pa stalno v opoziciji.
* Izola je zelo specifičen problem in osebno menim, da bi tukaj 
tri stranke lahko spravili pod isti imenovalec in težko se je 
pogovarjati ko veš, da je ta imenovalec v bistvu ena ozka linija, 
ne pa odprtost na različna mnenja. Današnja opozicija je takšna, 
da zna poslušati tehtne argumente in jih izvaja.
* Ta pat pozicija je dokaj neprijetna zadeva?
* Z vsemi se moramo pogovarjati in biti odprti do vseh. Današnja 
pozicija z županom je pospešila številne pogovore z vsemi 
strankami, še posebej zato, ker njegov status ni legaliziran.
* Vaše stališče?
* Izola potrebuje župana, ki bo stoodstotno delal na svojem 
področju. Vsekakor pa so do izvolitve novega odprte prav vse 
opcije.
* Ga bomo volili ali ne?
* Najprej je treba legalizirati njegovo delovanje, v tem času pa se 
moramo dogovoriti o novih volitvah. Vem, da so občani v tem 
trenutku siti volitev, vendar če bo takšna potreba izkazana jih 
lahko opravimo, ko bomo volili predsednika države.
* Kaj pa naprej?
* Borili se bomo za spremembe občinskih odlokov, ki so v škodo 
Izole, kot je statut sklada stavbnih zemljišč in upamo, da bomo v 
sodelovanju z vsemi strankami dosegli, da bo občinsko 
premoženje lahko odtujeval le občinski svet.
* Ocena delovanja občinske uprave?
* Na nekaterih določenih mestih nima dovolj strokovnih 
delavcev, saj so nekateri položaji povsem strankarsko zasedeni. 
Nasploh bi uprava lahko boljše delovala.



ROKOMET

Elektroprom Rudar 24 
Delmar 20

Izolani so odpotovali v revirje z 
namenom, da se maščujejo 
Rudarjem za boleč poraz, ki so 
ga jim prizadeli v prvem kolu v 
izolski dvorani. Rudarji imajo 
nemalo težav, tako kadrovskih 
kot organizacijskih težav. V je
senskem delu so s tremi osvo
jenim točkami zasedli zadnje 
mesto. Tudi zaradi vsega 
naštetega so bila pričakovanja 
pred tekmo velika.
Tekma sama pa se je odvijala 
drugače. Izolani so zaigrali slabo 
predvsem pa nemotivirano, 
mladi igralci Rudarja pa so znali 
zaigrati srčno in z veliko željo 
po zmagi. Trener Perič je resda 
poskušal vse, da bi obrnil potek 
srečanja, toda več kot na tri 
zadetke prednosti Izolanom ni 
uspelo priti. Mladi Trbovljčani 
so obranili prednost do konca 
konca tekme in zasluženo zma
gali.
Izolski igralci se na gostovanjih 
ne znajo in ne znajo razigrati, 
kar je verjetno pomanjkanje us
trezne motivacije. Drugače si ni 
mogoče razložiti razlike med 
bleščečimi igrami doma in 
medlimi predstavami v gostih. 
Verjetno denar ni vsemogočen, 
predvsem pa ne dovolj velik

umujemo

TRETJE V DRŽAVI
Igralke izolskega Arrigonija v postavi Rahotin, Jauševac, 
Umer, in Ludvik so na Državnem prvenstvu Republike 
Slovenije za mladinke ekipno osvojile odlično tretje mesto.

(več na naslednji strani)

rezultatom 13:11. Izolanke so 
slabo začele v nadaljevanju pa 
so zaigrale bolje in proti kon
cu tekme so imele možnost 
izenačenja toda priložnosti 
niso izkoristile in Žalčanke so 
zmagale.
V zadnji tekmi so se Izolanke 
pomerile z domačinkami. 
Začetek tekme je zopet pri
padel Ljubljančankam, ki so 
povedle za tri gole. V drugem 
polčasu pa so Izolanke zopet 
zaigrale bolje, a domačink 
vseeno niso uspele premagati. 
Končni rezultat je bil 16:14. 
Povedati moramo, da so 
Izolanke že z uvrstitvijo pre
segle pričakovanja, saj bodo 
še drugo leto nastopale v isti 
setavi. Za najboljšo igralko 
turnirja je bila izbrana Izolan- 
ka Sabina Hodžič, najboljša 
strelka pa je bila Dunja Šindič 
iz Ljubljane.
Za najboljšo vratarko je bila 
izbrana Nataša Arhar iz Ljubl
jane, čeprav Izolanka Biljana 
Šmitran ni bila nič slabša. Še 
enkrat čestitke igralkam: 
BILJANI ŠMITRAN, SABINI 
HODŽIČ, DRAŽENI ŠMITRAN, 
ANJI STUBELJ, SLAVICI KOVL- 
JENIČ, KATJI SMERDU, TINI KO- 
FALT, MIJI BOŠNJAK, HANI ŠKR
BEC, TAŠJI BOŽIČ, MOJCI 
STUBELJ, NINI FURLAN, KATJI 
VIŠNJEVEC, PETRI BOŽIČ IN JE
LENI ČVORAK.

več domačnosti in umirjenosti ne bi škodi
lo.

C oran Popovič:
Kot vse kaže nam 
ekipa Rudarja res 
ne ustreza. Poraz je- 
seveda zelo boleč, 
vendar pa mislim, 
da se bomo znali 
pobrati. Spomnite 
se, tudi jesenski del 
smo pričeli iden
tično, kasneje pa je 
le šlo bolje.

V SREDO 22. h ob 20.00 S CEL
JANI
V ponedeljek so imeli igralci "razgovor" z 
vodstvom, na katerem je moralo biti kar 
vroče. Sicer pa igralci redno trenirajo v 
pričakovanju velikega nasprotnika iz Celja. 
Pivovarna Laško je izrazit favorit in letos še 
ni izgubila tekme v državnem prvenstvu.
Po dve gotovi točki prihajajo tudi v Izoli, 
vendar vseeno velja povabilo vsem ljubitel
jem rokometa, da si ogledajo evropsko Pivo
varno in da z navijajnjem pomagajo 
Izolanom do prvovrstnega presenečenja.

Mitja Valenčič: 
Pivovarna Laško je 
nesporen favorit, 
vendar se mi ne bo
mo vnaprej predali. 
Že na gostovanju je
seni v Celju smo 
pokazali, da se s Cel
jani lahko dokaj 
enakovredno borimo 
in to bomo z vso 
močjo počeli tudi v 
Izoli.

rokomet - ženske

MLADINKE IZOLE 
TRETJE V DRŽAVI

V finalu državnega mladinskega prvenst
va v rokometu v Ljubljani so Izolanke 
osvojile tretje mesto. V izenačenih 
tekmah, ki so se vse končale z dvemi 
zadetki so prvo mesto osvojile igralke 
Robit Olimpije iz Ljubljane.
V prvi tekmi so domačinke premagale 
ekipo Žalca z rezultatom 16:14. V drugi 
tekmi so Izolanke izgubile z Žalcem z

IZOLANKE DRUGE V MINI 
ROKOMETU V CELJU

Na vsakoletnem turnirju v mini rokome
tu, ki ga v Celju organizira eden od na
jboljših sloveskih strokonjakov v 
rokometu prof. Tone Goršič so Izolanke 
dosegle imenitni uspeh in zasedle drugo 
mesto. Vse tekmece so brez težav visoko 
premagale.
V odločilni tekmi proti domačinkam, pa 
so izgubile z rezultatom 12:11. Izolanke 
so še enkrat potrdile, da imajo še eno 
obetavno generacijo, ki bo pravgotovo 
še veliko dosegla.

Za Izolo so nastopale:
PETRA ADAMIČ,
ANA PETRINJA,
ANJA ARCENTI,
TINA SUŠELJ,
ANDREJA ČIČ,
NEŽA MITRUŠEVSKA,
TJAŠA MAKOVEC,
TANJA ČUBRILO IN 
ALJA MIHELIČ.
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KiVPUdilO
V srečanju za tretje mesto pa je 
Arrigoni odpravil Šampionko 
in tako dosegel nov velik us
peh. Izolanke so nastopile v 
postavi Rahotin (ki je bila tudi 
najboljša), Umer, Jauševac in 
Ludvik.

m n Izolankam gredo za požrtvo- 
■ J valne dvoboje vse čestitke, 

čestitke pa gredo tudi pripravl- 
| jalnemu odboru, ki je prvenst

vo zelo dobro organiziral, 
čeprav prostor tokrat ni bil na
jbolj posrečeno izbran.

'Ana V ram Se večino fak tualnci mladirTsKa pr
vakinja vloveniiSS veleslalomu JMcSmEpm in 
najboljša mladinka tnb zadnji tekmilfmm
Pohorju.

SNOVVBOARD-
INC
Vran Ana je na prvem veles
lalomu za snowborderje v se
zoni zmagala v mladinski 
konkurenci.
V absolutni konkurenci je njen 
čas pomenil tretje mesto, pred 
njo pa sta bili le Ljubljančanka 
Katja Gornik ter Avstrijka Eva 
Steiger. Sicer pa je Ana še ved
no mladinska državna prvakin
ja v bordanju.
Med kratkim obiskom na 
našem uredništvu je Ana še 
povedala, da je dijakinja pi
ranske gimnazije, na kateri 
imajo kar precej posluha za 
njeno dejavnost. Povedala je 
še, da se pripravlja sama, pred
vsem v topli sezoni, ko hodi v 
fitnes, teče, kolesari... Pozimi je 
čas nastopov, ki se odvijajo 
skoraj vsak vikend. Nekaj male
ga stroškov ji pokrije

ODBOJKA
Simonov zaliv Izola:
Termo Lubnik 3:2 
(11,-14,15,10,13)
Izolani so po gladkem porazu z 
Minolto Bled (3:0), sprejeli v 
goste ekipo Termo Lubnika. V 
bistvu je bila to prva prava 
tekma v l.B ligi, Minolto pač še 
predobro poznajo iz l.A časov.
Tekma s Termo Lubnikom je 
pokazala, da igranje v l.B ligi ne 
bo sprehod z ogledovanjem 
tekmecev. Tudi tu igrajo zelo 
kvalitetne ekipe, ki se borijo za 
vsak niz, za vsako točko.
Srečanje v dvorani v Livadah so 
bolje pričeli Izolani in prvi niz 
dobili z rezultatom 15:11. Po 
vodstvu so odbojkarji 
Simonovega zaliva nekoliko 
popustili, kar so hitro izkoristili 
borbeni gostje in dobili 
naslednja dva niza, obakrat v 
raburljivih končnicah na 
razliko. Izolani so se nato le 
nekako zbrali in zmagali v 
četrtem in petem nizu.
Kot nam je v pogovoru za 
Mandrač povedal novi trener 
Popovič, je njegova prva naloga 
ta, da ustvari dobre pogoje za 
nadaljne delo. To pomeni 
zdravo klimo in zdravo ogrodje 
ekipe, ki bo nadaljevala s 
tekmovanjem. Zaveda se tudi, 
da bo tekmovanje v 1. B ligi 
skoraj tako težko, kot v l.A ligi, 
o obstanku pa ne podvomi niti 
za hip.
Kot vse kaže je največ neznank v upravi 
odbojkarskega kluba, kjer en sam človek ne 
zmore vsega bremena, ki mu ga nalaga 
igranje v 1. ligi. Ostalih kot da ni, sponzor
je samo sponzor.... , vsekakor za 1. ligo
premalo.
Komadina ostaja (za enkrat...)
Eden najuspešnejših izolskih odbojkarjev 
Igor Komadina zaenkrat ostaja v Izoli.
"Res me vabijo v Salonit in z njimi se tudi 
pogovarjam. Do poletja bom tu v Izoli, 
potem pa... bomo videli kaj se bo uredilo."

'v>'

Podajalec Ristič: Tudi v l.B ligi igrajo zelo 
kvalitetne ekipe. Ne glede na to pa 
mislim, da iz te lige ne moremo izpasti, še 
več, naše mesto je v samem vrhu ali tik 
pod njim .

NAMIZNI TENIS

V soboto 11. in v nedeljo 12. januarja je 
v telovadnici v Arrigoni ju potekalo 
finale državnega prvenstva za mladinke 
ekipno. Na finalu je nastopalo 8 ekip, ki 
so v finale uvrstile preko kvalifikacij. 
Državno prvenstvo so organizirali zelo 
dejavni izolski namiznoteniški nav
dušenci, prvenstvo pa jih je bogato na
gradilo s tretjim mestom domačih dek
let.
V soboto so najprej potekala predtek
movanja v dveh skupinah. V skupini A 
sta se na prvi dve mesti, ki sta vodili 
finale uvrstili ekipi Ilirije Meditrade-a 1 
in Šampionke.
V drugi predtekmovalni skupini se je na 
prvo mesto uvrstila ekipa Rakeka, na 
drugo pa dekleta izolskega Arrigonija.
V finalni skupini 4 najboljših ekip je na
jprej Rakek premagal Šampionko 4:2, 
nato pa je Ilirija Meditrade gladko 
premagala Arrigoni 4:1.
V finalu sta se za prvo mesto pomerili 
ekipi Rakeka in Ilirije, boljše pa so bile 
igralke Ilirje, ki so zmaga s 4:1 in tako 
postale ekipne državne prvakinje.

pokrovitelj Tosama iz Domžal, razliko 
pa pokrijejo starši, ki so sprva Anine od
ločitve o bordanju nekoliko ustrašili, 
sedaj pa so bordanje sprejeli in se nanj 
navadili.Ana je nad bordanjem navduše
na in pravi da ne bo še odnehala, kar 
pomeni da nadaljni uspehi ne bodo 
izostali. Bravo Ana !

Za šport in rekreacijo 
dobite na enem mestu vse, 
od superg do...

BOGAT IZBOR ŠPORTNIH 
OBLAČIL IN OBUTVE ZA 

HLADNE DNI

KOPER, Tržnica, tel. 25-888 
IZOLA, Sončno nabrežje, tel. 65-646 
PORTOROŽ, Obala 16a, tel. 75-598

Odprto ob delavnikih non-stop, 
v Portorožu tudi ob nedeljah in 

praznikih!
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KOLEDAR 
PRIREDITEV 
januar 97 KULTURNI DOM IZOLA

RAZSTAVE
GALERIJA ALGA IZOLA
Na ogled je razstava slik in skulptur beneškega slikarja 
in kreatorja ANTONIA DEI ROSSIA.
Galerija je odprta vsak dan, razen nedelje, od 10.00 
do 12.00 in od 17.00 do 19.00, v soboto je galerija 
odprta samo v dopoldanskem času.

Društvo prijateljev glasbe Koper in Glasbena šola Izola vabita v 

ponedeljek, 20. januarja 1997 ob 20.00 v koncertno 

dvorano Besenghijeve palače na NOVOLETNI KONCERT, 
južnokorejske sopranistke KYUNG-HWA KANG in 

ljubljanskega pianista, sicer Primorca iz Pule, VLADIMIRJA 
MLINARICA. Na programu bodo romantični samospevi Franza 
Schuberta, v drugem delu pa bodo sladokusci uživali v bolj ali manj 
znanih delih skladateljev 20. stoletja kot so E. Krenek, A. Berg, A. 
VVebern, T.W. Adarna.
Vstopnice za koncert so na voljo v predprodaji v agenciji BELE SKALE 
v Izoli (tel. 62-400) in Ideal Turist (Soča). Število vstopnic je omejeno.

GLEDALIŠČE KOPER
Sobota 1 8.1. ob 1 0.00 
Produkcija likovne delavnice:

PRAVLJICA O IZGUBLJENI DOMIŠLJIJI

Na otvoritvi razstave se je s svojimi skladbami 
predstavil izolski kitarist Elvis Šahbaz.

Klubski večer
Petek, 17. januarja ob 20.00

UTRINKI IZ INDIJE
Svetovni popotnik DANILO ČELAN je pripravil zanimivo 
predavanje o Indiji, ki jo je doživel na svojstven način. Klubski 
prostor Kulturnega doma Vstopnina: 500 Sit 
Kako do vstopnic? Predprodaja vstopnic bo potekala v Galeriji 
Alga, Kristanov trg, vsak dan od 10.00 do 12.00 in od 17.00 do 
19.00. Rezervacije sprejemamo tudi po telefonu - 62 776. 
Blagajna Kulturnega doma bo odprta uro pred predstavo.

Sobota, 18. januarja ob 16.00

O PTIČKI, KI JE UKRADLA 
ZLATO JABOLKO
Učenci gledališke skupine Osnovne šole Vojka Šmuc iz Izole vas 
vabijo, da si ogledate predstavo, ki so jo pripravili pod 
mentorskim vodstvom Nadje Bizjak in Patricije Galbiati - 
Pohajač. Kulturni dom Izola Vstopnina : 300 Sit

Sobota, 25. jabuarja ob 20.00 - promocija

MENTOL BONBON
Zoran Predin in SUHARJI
vam v živo predstavljajo novo CD ploščo 
Kulturni dom Izola
Vstopninah .200 Sit predprodaja , 1.500 
Sit redna prodaja

SING SING Koper
Četrtek, 16. januarja ob 18.00
Mladinski mešani pevski zbor srednjih šol, ki ga vodi 
Sindija Šiško.
Ponedeljek, 13. januarja ob 18.00

SLIKA TEDNA - Otvoritev razstave fotografij
ZDENKO BOMBEK in DENIS HAIRSHOVV
performances v živo FOTO HAIR SHOW.

OSNOVNA SOLA KORTE
Petek,17. januarja ob 18.00
Kulturno društvo Korte vabi na predstavitev knjige Bojane 
Žokelj Jesih in soavtorjev BILI SO ČEDERMACI

Četrtek, 30. januarja ob 20.00
Gledališka šola STEPS

NOCOJ IMPROVIZIRAMO
I Člani Gledališke šole Izola,
I ki jo vodi Zvonka 
I Radojevič, vabijo na 
I gledališki večer, na 
I katerem se bodo igralci 
I pomerili v gledališki 
I improvizaciji.
I Glede na uspeh 
I dosedanjih improviza- 
I cijskih večerov v I kulturnem domu in v Sing 
I Singu je tudi tokrat 
I zabava zagotovljena, zato 

ne razmišljajte predolgo, 
«■1 ■ saj je na voljo omejeno 

P število vstopnic.
Klubski prostor
Kulturnega doma Izola 
Vstopnina: 600 Sit
odrasli, 400 Sit dijaki

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oddelek za otroke in mladino
vabi otroke od 4.leta dalje na URO PRAVLJIC, ki bo v torek, 21 .januarja 
ob 17.uri na mladinskem oddelku. Poslušali bomo japonske pravljice.



HHUSi»aMašSE

LEPE VASI LEPO GORIJO
Drugi film prenovljenega in ponovno 
oživljenega FILMSKEGA GLEDALIŠČA
bo na sporedu DANES (četrtek) v izolski 
kinodvorani ob 21 .uri in 30.minut.

LEPE VASI LEPO GORIJO 
LEPA SELA LEPO GORE
Razprodane predstave in burni aplavzi so 
spremljali srbski film tudi na slovenskem 
festivalu Film Art Fest v Ljubljani: (v ZRJ si je 
film ogledalo že čez milijon gledalcev): Gre 
za zgodbo po resničnih dogodkih, o dveh 
nerazdružljivih prijateljih iz Bosne; ki bi 
nekdaj dala življenje drug za drugega, sedaj 
pa umirata od želje, kako drug drugemu 
iztrgati srce, čimbolj boleče in zverinsko. V 
tej samomorilski igri, potem, ko se 
potuhnjena pošast prebudi, ni več 
pomembno, kdo je plen in kdo lovec. 
Filmska izpoved o pogubnih razsežnostih 
človeške naivnosti še nikoli ni bila tako 
grozljiva; (za nas še posebno zaradi bličine) 
niti v slavni Apokalipsi zdaj (Francisa F. 
Coppole) ali Ciminovem Lovcu na jelene: 
Mladi srbski režiser Srdjan Dragojevič (tudi 
prvi flm Nismo angeli je bil uspešnica) je 
ustvaril pretresljivo osveščujoč film; ne za 
padle ali preživele z brazgotinami na duši in 
telesu, ampak za nas vse ki živimo daleč 
vstran in ki smo dovzetni za nacionalno 
zaslepljenost in za agresivno vsiljevanje 
svojega prepričanja drugim. Ta tipična 
ideologija balkanskih narodov je enkratno 
prikazana, posebno še kadar mali ljudje 
vržejo s sebe še zadnje maske in si kar s 
kalašniki v rokah delijo osvojeni plen. Koliko 
pikrih domislic so ustvarjalci nanizali, da so 
razkrili značaj in koliko korajže, da naslikajo 
sebe in svoje ljudstvo ravno take, kakršne si 
jjh razviti svet predstavlja.
Žal filmu le nekaj manjka: kdo je kriv za to 
balkansko klanje. Namig se le začuti v 
besedah novovalovca; ki znanemu 
akcijskemu junaku NOB filmov in aktivnemu 
zavezniku Miloševičevega režima, Bati 
Živojinoviču pred smrtjo zabrusi, da je tudi 
on sokriv.
Lani Emir Kusturica svoje 
pa Dragojevič sta posvetila 
filma državi,ki je ni več

PRIHODNJI FILM
IZ KINOTEKE:
CASABLANCA

"Podzemlje" letos

VI. SLOVENSKI FILMSKI MARATON 
MARATONA DEL CINEMA SL0VEN0 
Avditorij Portorož • Auditorio di Portorose 
15.-18. januar 1997

Sreda/Mercpled
18.00 - otvoritev razstave o Berti Meglič
20.00 -slavnostnaotvoritev

• Okus krvi, režija Janez Drozg j 15 min.)
- Ekspres, ekspres, režija Iger Sterle(74 min.j

ČelrteVGioved/
15.00 - A. M. Slomšek, režija Jože Pogačnik (50 min.)
16.00 - Ballabende, režija Jasna Hribernik (22 min.), video

Premor ob glasbi, režija Damjan Kozole (5 miri.), video
16.30 - Domače obrti na Slovenskem - Puškarji, režija Igor Košir (30 mm.)
17.00 - Medved Bojan • Strašilo, režija Dušan Povh (5 min.), anim.

• One Way, režija Nataša Prosenc (6 min), video

- Briši piši - Za nova obzorja, režija Koni Sleinbacher (8,5 min.), anim. 
17.40 -Čamčatka, režija Mitja Novljan (85 min)

20.00 - Srečni Srečko iz Lokve, režija Amir Muratovtč 19 min.)
- Outsider, režija Andrej Košak (100 min.)

22.00 - Triptih Agaie Schvvarzkobier, režija Matjaž Klopčič (77 49 min)

PelikVenerdi
1030 - okrogla miza o financiranju Akademije za gledališče, radio, 

film in televizijo
15 00 - Domače obrti na Slovenskem - Kamnarji in kamnoseki.

režira Igor Košir (30 min.)
15.30 - Tajga, režija Ema Kugler (8 min.j, video

- Zmagovalci, režija Damjan Popovič (5 min.)
- Rolas opera tenet arepo sator, režija Srečo Dragan (C min), video
- Medved Bojan - Taborjenje, režija Dušan Povh (5 min,), anim

16.00 • Junaki petega razreda, režija Boris Juijaševiš (9? min.)
17.40 ■ Fotofilm 2001, režija Maja VKeiss (60 min.)
15.00 ■ predstavitev domače strani Filmskega sklada RS na internetu

20.00 - Feiix, rezi|a Božo Šprajc (87 min.)
21.30 - Staro in novo. režija Neven Korda (65 min.), video 
22.36 - it s alive. režija Igor Zupe (60 min.)

Sobot^Sabalo
1200 -tiskovnakonferenca
15.00 - Domače obrti na Slovenskem - Krovci, režija igor Košir (30 min.)
15.30 ■ Lok telesa, režija Jasna Hribernik (19 min. j, video

- Hiša, režija Damjan Kozole (7 min.), video
16.00 - Peter in Petra, režija Franc Arko (50 min.)
17.00 - Filmi študentov Akademije za gledališče, radio, tlim in TV:

Smehljaj, režija Janez Lapajne (10 min.)
Pepclca. režija Martin Srebotnjak (13min.)
Pavji krik, režija Patra Hauc (28 min.)
Izgubljene besede, režija Gregor Vesel (10 min.)
Diareja Co„ režija Varja Močnik (13 min.)

20.00 -Vrtoglavi ptič, režija Sašo Podgoršek (33 min.)
20.35 - Herzog, režija Milja Milavec 190 min.)

Portret Berte Meglič, režija Metod Pevec 
slavnostni zaključek s podelitvijo nagrad

slovensk/rnaratona 
filmski f-Sieicinema 
maratonV-/« sloveno
■ portorož/portorose, ■ 
15.-18. januar/gennaio >97

Galerija INSULA Izola
Prodajna razstava del 

udeležencev slikarske kolonije 
RAZDRTO 1996 

Razstavljajo: Ljerka Kovač, 
Janez Matelič, Zvest 

Apollonio, Dušan Fišer, Zmago 
Jeraj, Stojan Zafred in Erik Lovko 

Galerija je odprta 
od 9 -14 in od 17-19 ure

SREČANJE ZA GLASBO
V četrtek, 16. januarja v predverju 

izolskega Kulturnega doma
PONOVOLETNO SREČANJE 

glasbenikov, glasbenih urednikov, 
novinarjev, producentov, snemalcev, 

organizatorjev itd.

Od 19.30 do 22. ure bo priložnost za 
srečanje, pogovor, intervju, izmenjavo 

naslovov, dogovore za nastope, snemanja 
in promocijo glasbenih izdelkov. 

Pripravljen bo tudi unplugged stage za 
tiste, ki bi radi kaj odigrali ali odpeli.

Ker vsem zainteresiranim nismo poslali 
vabila naj velja tudi to obvestilo. Če želite 

sodelovati pa seveda prej pokličite na
Mandrač (61-139) ali ZKO Izola 61-513.

SVETOVNE GLASBENE LESTVICE
UK TOP 10 ALBUMS - 13th January 1997
tt pt t. NASLOV - Izvajalec - (Založba)
1 1 10 ŠPICE - Špice Cirls (Virgin) (8 tedn.No.l)
2 10 11 EVITA - Various (VVarner Bros)
3 3 11 BLUE IS... - The Beautiful South (GolDiscs)
4 2 44 FALLING INTO YOU - Celine Dion (Epic)
5 4 18 TRAVELLING VVITHOUT... - |amiroquai (Sony S2)
6 6 46 OCEAN DRIVE - Lighthouse Family (Polydor)
7 5 43 THE SCORE - Fugees (Columbia)
8 3 4 EVERYTHING...- Manic Street Preachers (Epic)
9 9 14 GREATEST HITS - Simply Red (East West)
10 7 17 K - Kula Shaker (Columbia)

US TOP 10 ALBUMS |anuary 18,1997
tt pt t NASLOV - Izvajalec - Doslej prodano
1 1 53 TRAGIC KINCDOM - No Doubt -1 millijon
2 4 10 ROMEO + JULIET - Soundtrack-1 millijon
3 2 43 FALLING INTO YOU - Celine Dion-8 millijonov
4 5 6 THE PREACHER S WIFE - Soundtrack
5 6 8 SPACE JAM - Soundtrack-2 millijona
6 3 7 RAZORBLADE SUITCASE-Bush-1 millijon
7 7 29 SECRETS - Toni Braxton-3 millijone
8 8 26 BLUE-Leanne Rimes-3 millijone
9 9 82 JAGGED LITTLE PILL Alanis Moriessette-14 mil. 
1012 17 DID I SHAVE MY LEGS...- Deana Carter-1 mil.

IZŠLO JE 14. JANUARJA
Musič
News

The Art of Noise - Drum & Bass Collection (Discovery) 
Brigid Boden - Brigid Boden (A&M)
Built to Spili - Perfect from Now On (VVarner Bros.) 
Cravin' Melon - Red Harvest Clay (Mercury)
Crumbs - Crumbs (Lookout)
Dead and Cone -God Loves Everybody but You (Alt.Tent.) 
Joi Amoeba - Cleansing Syndrome (EMI)
Le Schea - Rhythm and Beats (VVarner Bros.)
Longpigs - The Sun Is Often Out (Island)
Snow (ustim - (Elektra)
Throwing Muses - Shark (CD5) (Rykodisc)
VVarren C - Take a Look Over Vour Shoulder (Mercury) 
Rick Wright - Broken Chain (Guardian)

r.i~i 5S*- ‘.\.Ty' Nn',ž..40^» Z*
. m____*- i___ i
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KONCERT
SING SING Koper
Sobota, 18. januarja ob 18.00
na posebno željo najstnic
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PROLETARCI IN PREKOMORCI SO DOBILI NAJVEČ
Potem, ko je bil ves lanski december 
neprestano v zraku je naš DC3 minuli 
petek, 10. januarja varno pristal. Na 
javni prireditvi, ki smo jo tega dne 
pripravili v domači gostilni Porton v 
Izoli smo izžrebali 36 potnikov, ki so 
ves pretekli mesec letali za kuponi, 
sedaj pa se jim je to obrestovalo. 
Največ nagrad je šlo kupcem iz ulice 
proletarskih in prekomorskih brigad.

V Portonu se je zbralo ravno dovolj 
ljudi, da je lonec z bobiči pokazal dno, 
kar pomeni, da nas je bilo nekaj manj 
kot 100. Glede na to, da so si nekateri 
privoščili kar po tri porcije je jasno, da 
so bili tradicionalno dobri in jih zato 
čisto upravičeno priporočamo vsem, ki 
imajo radi to istrsko specialiteto. Pa 
tudi sicer ponujajo v Portonu dobro 
domačo hrano za zelo korektno in 
sprejemljivo ceno.
Pa pustimo kulinarične stvari in se 
posvetimo žrebanju, ki ga je verbalno 
vodil urednik, strokovno nadzorovala 
Karmen, ki je celo akcijo pripravila, 
žrebali pa so nekateri povabljeni in 
nepovabljeni gosti.

Srečo je najprej delil Miran Žlogar, 
predstavnik tistih, ki pilotirajo našo 
občino, in izžrebal prvih 13 
nagrajencev. Med drugim je izžrebal 
kar dve Aniti, od tega je bila druga 
(Mitruševska) celo prisotna na 
žrebanju.
Ko gre za darila seveda ne gre brez 
Dedka Mraza, ki mu tudi niso tuje 
veščine letenja, zato smo povabili 
dolgoletnega izolskega Dedka Mraza, 
Dareta Brezavščka, ki je izžrebal novih 
trinajst srečnežev. Tistim skeptikom, ki 
dvomijo vanj pa je dokazal, da je pravi 
in da mu po radodarnosti ni para.

gPgJJP

Iz kupa dopisnic je Dedek Mraz 
izžrebal tudi eno na kateri je pisalo 
"Ker nimamo tolarjev, ti pošiljamo 
"DVE-]OLLY". Da nam bi v novem letu 
1997 bilo bolj toplo in II vina na dan." 
Naslov pa se je glasil takole:"lzolski 
Barboni, Gorkijeva b.š. (pod Figo)". 
Ker so pravila pač pravila dopisnice z 
dvema "jolly" ne pridejo v poštev za 
uradne nagrade. Ker pa sta tisti dve 
jolly kar v redu punci smo se na 
Mandraču odločili, da jim vseeno 
podelimo eno tekočo tolažilno 
nagrado.

V zadnji rundi je 9 nagrajencev izvlekel 
Toni iz Stekla Izola, ki sicer z letenjem 
nima neposredne zveze, je bil pa edini 
med prisotnimi, ki se je že pojavil na 
naslovnici Mandrača. Povedal je, da 
mu je to prineslo določeno slavo, saj 
naj bi izolska mularija tisti četrtek 
kupovala Mandrač samo zato, ker je 
bil on na naslovnici. Ampak to 
dokazuje, da je bil Toni slaven že prej.

Na račun naslovnice pa je moral Toni 
"častit pijačo" kar nekaj znancem. Ni 
kaj, slava ima tudi svojo manj bleščečo 
plat in zanjo mora človek tudi kaj 
žrtvovati.
Zadnjo dopisnico za nagrado 1.000 
SIT pa je iz kupa potegnil novinar 
koprske televizije, Vlado Ostrouška.

nM *

Med posameznimi žrebanji so 
natakarice pridno stregle bobiče in 
vino, pogovarjali smo se z avtorico 
naših križank, gospo Boljetovo, 
predstavnikom OO RK Izola, Ljubom 
Klajnščkom in predsednikom izolskega 
Turističnega društva, jadranom 
Furlaničem, za glasbo pa so poskrbeli 
Gaber, Rudi, Elvis in Mef.

In kdo so srečni dobitniki 
lanskega Decembrskega trisa? 
Med 431 prispelimi dopisnicami 
je bilo po vnaprejšnjem vrstnem 
redu trgovin izžrebanih skupno 
20 nagrad po 10.000, 6 nagrad 
po 6.000, 5 nagrad po 3.000 in 
ravno toliko nagrad po 1.000 
SIT. Skupno torej 36 nagrad v 
vrednosti 256.000 SIT.
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Nakupovalni bon za 10.000 SIT prejmejo:
1. Bazilija Cržinič, C. na Markov. 55, Koper 
CATELJE JUDIT, Koprska 26)
2. Milan Cotič, Kraška 4, Izola
( BINCO BONČO, Smrekarjeva 3)
3. jana Grmek, Ob stari bolnici 7, Izola 
( FORMA, PC Ruda)
4. Amela Kaltak, Krpanova 6, Izola 
(SOČA, PC MAVRICA, odd. tekstil)
5. Adrijana Guštin, Prekom, brigad 1, Izola 
( MEHANO, Polje 9)
6. Albert Pušnar, Prekom, brigad 3, Izola 
( NAUTILUS, Postojnska 5)
7; Almir Hrnjica, Veliki trg 5, Izola 
(ŠPORT MALA, Manziolijev trg 1)
8. Šerif Osmani, IX.korpus 26, Izola 
(Kem. čistilnica MARA, Ljubljanska 22)
9. Sava Demšar, Župančičeva 4, Izola 
( Zlatarstvo VAGAJA, Ljubljanska 41)
10. Bruno Barač, E. Driolija 4, Izola 
(JOLLY MODA,Strma pot 2 )
11 .Nina Crižonič, Veluščkova 8, Izola 
( SOČA, PC MAVRICA, bela tehnika)
12. Edina Jahič, Baredi 30, Izola
( FOTOOPTIKA RIO, Ljubljanska 24)
13. jasna Vončina, Kosovelova 3, Izola 
( GRAFFIT, Manziolijev trg 6 )
14. Daniela Feher, Prolet. brigad 23, Izola 
(XXL, Dantejeva 2)
15. Pia Kričej, Kažipotna 14, Izola 
( OLJKA, Dantejeva 2 )
16. Elvis Čibej, Krožna 8, Koper 
(ARTFOTO, Drev. 1 .maja 4a)
17. Jadranko Topič, Partizanska 5, Izola 
( SOČA PC MAVRICA, tekstil)
18. Alenka Kljun, Okt. revolucije 19, Izola 
( BOUTIQUE NINA, Ljubljanska 40 )
19. Vanja Ličan, A. Valenčiča 2, Izola 
( SOČA, PC MAVRICA)
20. Lara Šavron, Dobrava 24/c, Izola 
( OBUTI MAČEK, Gorkijeva 2)

1

Nakupovalni bon za 6.000 SIT prejmejo:
1. Anita Wild, Erjavčeva 18, Koper
( BOUTIQUE NINA, Ljubljanska 40 )
2. Anita Mitruševska, IX.korpusa 11, Izola 
( GRAFFIT, Manziolijev trg 6)
3. Tomo Skončnik, Prolet. brigad 20, Izola 
(ARTFOTO, Drev. 1 .maja 4a )
4. Ana Štanta, Strma pot 11, Izola 
( OBUTI MAČEK, Gorkijeva 2 )
5. Ester Štenta, C.XI št.7, Prade, Koper 
( SOČA, PC MAVRICA )
6. Sandra Letica, Gramscijeva 8, Izola 
( NAUTILUS, Postojnska 5 )

POROČILO O POTEKU AKCIJE 
DC3-DECEMBRSKI TRIS

Organizator: MANDRAČ
Sodelujoči: Sodelovali so trgovci in obrtniki
občine Izola: Soča Koper (4 oddelki), Art
Foto, Atelje Judit, Bingo Bongo, Boutique 
Nina, Forma, Fotooptika Rio, Graffit, Jolly 
moda, Kemična čistilnica Mara, Mehano, 
Nautilus, Obuti maček, Oljka, Šport Mala, 
Vagaja in XXL.
Trajanje: Akcija je trajala od 1. do 31. 
Decembra 1996
V akciji Decembrski tris je sodelovalo 20 
trgovin, ki so izdajale nagradne kupone za 
vsak nakup nad 3.000 SIT. Do določenega' 
datuma je v uredništvo prispelo 431 dopisnic 
s kuponi oziroma dodanim Jollyjem, ki je bil 
objavljen v decembrskih številkah Mandrača, 
kar pomeni, da je bilo pri sodelujočih 
trgovcih opravljenih najmanj 1.000 nakupov 
v vrednosti nad 3.000 SIT.
Če upoštevamo, da je bil s kuponom 
nagrajen v povprečju vsak deseti kupec bi 
lahko ocenili, da je bilo skupaj opravljenega 
prometa v vrednosti od 20. - 30. milijonov 
tolarjev.
To so seveda podatki, ki so vzpodbuda, da je 
treba z akcijo drugo leto nadaljevati.
Sodelujoči trgovci so pripravili nagradne 
bone v skupni vrednosti 256.000 tolarjev in 
sicer v naslednji obliki: 20 bonov v vrednosti 
10.000 SIT, 6 bonov v vrednosti 6.000 SIT, 5 
bonov v vrednosti 3.000 SIT in 5 bonov v 
vrednosti 1.000 SIT.

VSEM SODELUJOČIM, TRGOVCEM IN 
KUPCEM TER MEDIJEM SE ZA 
SODELOVANJE ZAHVALJUJEMO.

Nakupovalni bon za 3.000 SIT prejmejo:
1. Marko Crgurovič, Ob st.zidovju 17, 
Izola
(ARTFOTO, Drev. 1 .maja 4a )
2. Ingrid Hrovatin, Plenčičeva 4, Izola 
( OBUTI MAČEK, Gorkijeva 2 )
3. Bernarda Knap, Okt. revolucije 20, Izola 
( FOTOOPTIKA RIO, Ljubljanska 24 )
4. Angela Kovač, Koprska 2, Izola 
( SOČA PC MAVRICA )
5. Boris Švagelj, Manziolijev trg 2 
( GRAFFIT, Manziolijev trg 6)

Nakupovalni bon za 1.000 SIT prejmejo:
1. Renato Milotič, Verdijeva 4, Izola 
( SOČA, PC MAVRICA )
2. Rosvita Frančeškin, S.AIIende 4, Izola 
( GRAFFIT, Manziolijev trg 6 )
3. Marija Korenika, Tartinijeva 21, Izola 
(GRAFFIT)
4. Jože Zadnik, Valenčičeva 2, Izola
( GRAFFIT)
5. Marina Lekšič, Veliki trg 7, Izola 
( ARTFOTO, Drev. 1 .maja 4a )

Srečnim dobitnikom nagrad seveda 
iskreno čestitamo, ostalim pa želimo več 
sreče v kateri od prihodnjih Mandračevih 
nagradnih iger.

Nagrajenci bodo v nekaj dneh nagradne 
bone prejeli po pošti._______________
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IZ AMBULANTE 
Dr. Andrej Dernikovič

ŽELJNI KRVI 2. DEL
ZAKAJ LABORATORIJSKE PREISKAVE?
Razlogi, ki pripeljejo do odločitve, da "bo potrebno iti še v laboratorij" so 
številni, tako subjektivni kot objektivni (glede na specialnost, znanje, 
izkušenost zdravnika, hišno doktrino, polnost
Čakalnice, pričakovanja pacijenta, glede na nujnost stanja pacijenta, glede 
na možnost konzultacij z drugimi zdravniki ter glede na splošno in 
zdravstveno kulturo okolja in njegove finančne možnosti in finančna 
omejevanja).
Zato za veliko večino preiskav lahko rečemo, da je pametno, da jih predpiše 
zdravnik ozde tisti, ki jih je sposoben kritično ovrednotiti, kajti gole meje, da 
je "normalna vrednost od... do..." lahko vzbujajo nepotreben občutek 
strahu ali pa pretiranega optimizma. Upoštevati je namreč potrebno še 
starost pacijenta, oceno zdravstvenega stanja, druge bolezni,stanje - 
funkcijo pomembnih organov in telesnih tekočin, vplive sočasnega jemanja 
kakih zdravil in še kaj, kar vpliva na normalnost oz nenormalnost nekega 
izvida.
Seveda pa obstajajo bolezni, kjer je samodiagnostika in samointerpretacija 
zaželena, včasih celo nujna, npr. določanje sladkorja v krvi in v urinu pri 
nekaterih sladkornih bolnikih.
Največkrat se ob prvi preiskavi še "ne strelja z vsemi topovi". Če se izkaže, da 
je kak izvid sumljiv ali nenormalen, je potrebno preiskavo ponoviti ali pa jo 
razširiti še na druge. Preiskave se lahko v krajših ali daljših presledkih 
ponavlja, kar pomaga oceniti obnavljanje zdravja oz umikanje obolenja.

VRSTE LABORATORIJSKIH PREISKAV
Pa si poglejmo nekatere najpogostejše laboratorijske preiskave.
HEMOGRAM
Pod mikroskopom laborant (zadnja leta to delajo avtomatski analizatorji) 
pregleduje in šteje rdeče, bele krvničke in krvne ploščice, je ena temeljnih 
preiskav , ker pokaže na slabokrvnosti, vnetja, nepravilnosti kostnega
mozga, levkemije in na stranske učinke zdravil, na alergije.....
Sem sodi več podpreiskav, ki proučujejo posamezne sestavine krvi.

HEMATOKRIT
predstavlja PROCENT rdečih krvničk od celotne krvne mase. V praksi ta 
procent določijo po centrifuriranju krvi in odmerjanju višine usedline rdečih 
krvnič glede na celoten stolpec krvi v epruveti. Ne le zmanjšanje, tudi višje 
(npr. izsušenost organizma) ali zelo visoke (policitemija rubra vera) 
procentualne vrednosti kažejo na bolezensko stanje telesa.
Če pa je delež rdečih krvničk nižji, gre verjetno za slabokrvnost. Potrebne so 
še druge analize, ki opredelijo vrsto anemije in vzroke.

HEMOGLOBIN
predstavlja KOLIČINO hemoglobina v krvi. Kot že pove grško ime, je barvilo 
rdečih krvničk, ki nase veže kisik in ga s krvničkami prenaša do celic vsega 
telesa. Znižana vrednost je često povezana z znižanim številom rdečih 
krvničk, kar je razumljivo tudi v vsakodnevnem življenju: če npr. je v vlakovni 
kompoziciji malo vagonov (beri: celic), se lahko prepelje le malo premoga 
(pardon: hemoglobina in z njim kisika). Najpogosteje gre za slabokrvnost, le 
včasih za slabše delovanje rdečega kostnega mozga (ki tvori rdeče 
krvničke), morebiti za kako jetrno bolezen ali za druge (številne in manj 
pogoste) bolezni.
Pretirano visoke vrednosti spet lahko kažejo na policitemijo.
Število eritrocitov - rdečih krvničk nam pripomore na podoben način kot 
hemoglobin

Število levkocitov belih krvničk
Levkocitov je več vrst, njihova skupna lastnost pa je obramba organizma 
pred infekcijo. Razmerje in število podvrst nam pove t.i. diferencijalna krvna 
slika (DKS). je zelo pomembna, ker nam pri povečanem številu levkocitov 
pove kateri so bolj (ali manj) povečani in s tem za kakšno vrsto infekcije gre. 
Npr., če so povečani limfociti, gre lahko za tuberkulozo, lahko pa tudi za 
infekcijsko mononukleozo; če najdemo zvečano število nevtrofilnih 
levkocitov, gre morebiti za pljučnico oz. drugo bakterijsko infekcijo. 
Možnosti in kombinacij je seveda še veliko in zgornje so le za prikaz 
raznolikosti in za vtis o pomembnosti laboratorija skupaj s telesnim 
pregledom.

Število trombocitov ali krvnih ploščic 
Igrajo ključno vlogo pri strjevanju krvi. Pomanjkanje se pogosto kaže s 
pojavom rdečih madežev na koži. Niso pa za ta pojav edini povzročitelji. Za 
znižane in zvišane vrednosti so odgovorne prirojene ali pridobljene bolezni.

V POMOČ ODVISNIKOM
V torek, 21. januarja bo v Posvetovalnici za mlade

(Pittonijeva ulica) delal
TERAPEVT za področje NARKOMANIJE.

Odvisnikom ali njihovim bližnjim bo odslej na voljo 

vsak drugi torek od 16.00do 19.00 ure.

Pridite, skupaj bomo močnejši.

KO BOLI GLAVA 
POMAGA TUDI TRAVA

Nasveti zeliščarja Ivana Tomažinčiča

Vprašanja zanj lahko pošljete na uredništvo Mandrača ali 
njemu osebno na tel.: 63-285 ali 63-360. Vsako soboto med 
9.00 in 12.00 uro se lahko oglasite pri Tomažinčičevih v Dobravi 
in dobili boste že izdelane čaje, kapljice in mazila.
Tokratni nasvgt govori o:

ZLATA ŽILA - HEMOROIDI
Zlata žila je bolezen, ki nastane zaradi razširitve venskega 
pleteža zadnjika. To so v bistvu krtice zadnjika. Bolezen je 
skrajno neprijetna, povzroča hude bolečine. Trdo blato 
mnogokrat poškoduje žile in v blatu se pojavi kri. Vsako 
iztrebljanje pa lahko bolečine še poveča. Na tem mestu moram 
opozoriti, da vsaka resnejša težava z zadnjikom sodi k zdravniku! 
Zlato žilo povzročajo nepravilno in prekomerno sedenje, preveč 
začinjena hrana in neprimerno izbrana živila. Zdravimo jo tako, da 
spremenimo način življenja (več gibanjal in jedilnik, z zdravili, 
čaji, sedežnimi kopelmi in seveda pravilno higieno zadnjika.
V pomoč naj vam bodo trije recepti, ki jih priporočam, seveda 
pa ne pozabite na napotek glede zdravnika.
1. recept:
- cvet ognjiča - 40 g
- rastlina ptičje dresni 30 g
- rastlina pelina 20 g
- rastlina preslice 30 g
- rastlina metlike 20 g
- lubje krhlike 20 g
- list trpotca 30 g
Dve jedilni žlici čajne mešanice prelijte s 1/2 I vrele vode. Pijete 3 - krat 
na dan, skodelico, pred jedjo.
2. recept: pri krvavitvah
- lubje mladih vej hrasta 30g
- korenika srčne moči 20 g
- rastlina plešča 30 g
- rastlina šentjanževe rože 30g
- rastlina preslice 20 g
- list trpotca 30 g
Tri jedilne žlice čajne mešanice prelijte s 1/2 I vrele vode, vre naj 3 
minute. Čaj pijte po požirkih, večkrat dnevno.
3. recept:
za umivanje danke vzemite v enakih delih:
- rastlino rmana, plešca, trpotca, hrastovo lubje
4. recept: mazilo za mazanje danke
- cvet ognjiča . 20 g
- cvet arnike lOg
- list trpotca 20g
- cvet kamilice 20g
Rastline morajo biti sveže. Zmeljite jih v strojčku za meso. Vse rastline 
dajte v 100 gramov čiste raztaljene svinjske masti, in dodajte 50 
gramov loja ter 50 gramov 70 odstotnega alkohola. Vse skupaj grejte 
20 minut, ne pri previsoki temperaturi, in neprestano mešajte. Ko 
odstranite z ognja, pustite odkrito 30 minut. Precedite skozi gazo, 
dodajte še 50g raztaljenega voska, grejete še 5 minut, nato drugič 
precedite v stekleno posodo. Mazilo hranite na hladnem prostoru in 
mažite danko do 2- krat na da n. P red mazanjem jo umijte s čajem 
(recept št. 3):
Pri zaprtju si pripravite tudi kompot iz sliv,fig,jabolk, jejte 
dateljne.



BINGO KRIŽ BONGO KRAŽ
Prejšnjič nam jo je prav 
dobro zagodel kupon. 
Upoštevali pa smo seveda 
vse rešitve, ki so prispele na 
naše uredništvo do 
določenega datuma. Med 
temi rešitvami je sreča 
določila dobitnika 
videokasete z risanko. To je 
Miran Ugrin iz Muzčeve 1, 
Izola. Miran, čestitamo in 
upamo, da še gledate 
risanke, v kolikor pa ne, 
imate vsaj otroke ali pa 
vnuke.
Križanka avtorice Marije 
Bolje skriva imena petih 
vetrov. Odkrijte jih in na 
kupončku, ki ga tokrat ne 
bomo pozabili, pošljite na 
naslov Mandrač, Veliki trg 1 
Izola. Za nagrade bo tokrat 
spet poskrbel že dobro 
znani sponzor Bingo Bingo. 
Med pravilnimi rešitvami, ki 
bodo prispele najkasneje do 
torka 21. januarja, bomo
izžrebali tri nagrade, katere 
prispeva trgovina za male živali Bingo 
Bongo. In sicer je prva nagrada 
papiga(živa in leteča in vreščeča), 
druga in tretja nagrada pa sta dva 
bona v vrednosti 1.500,00 SIT, 
vnovčljiva v trgovini Bingo Bongo.
Še vedno pa čakamo na nagrajenca 
božično novoletne in novoletno 
božične križanke. Maja Glišovič je 
knjižno darilo - Atlas človeštva že 
prejela Raspor Hermana pa dve 
vstopnici za koncert Zorana Predina in 
skupine Šukar, ki bo 25.1. v Kulturnem 
domu v Izoli, še čakata ! Herman javi 
se na uredništvu Mandrača v izolskem 
mandraču !

VODORAVNO

1. soparnost 
9. geslo
17. udeleženci NOB
18. zunanji del raznih naprav, v gradbene dele 
vgrajeni vložki
19. snop
20. gora v Srbiji
21. nosilec dednih lastnosti
22. podolgovat kos blaga, usnja
23. del telesa nek. živali
24 ime prvega gen. sekretarja ZN (Trygve)
25. sušica hrbtnega mozga 
27. krama

28. franc, pisatelj (Isaac)
30. podoben pepelu
32. kratica za angleški
33. grško mitološko podzemlje
34. geslo
35. kenijski predsednik (Daniel)
37. znak za Barij
39. siromaštvo (zastarelo)
41. geslo 
44. žara
46. kroženje (ena od oblik)
47. element ki preprečuje golšavost
48. znak za Kobalt
49. rea (množ)
50. ljudstvo v Nigerij
51. nabiralec rakov
53. tunizijski politik (Mongi)
55. jalova samica
58. kult., umet., literarno gibanje (1800-1830)
60. nelogičen
61. človek, ki rad nosi-sandale

NAVPIČNO
1. tros
2. zarotnik proti kralju Charlesu 2. (Titus)
3. geslo
4. adenozintrifosfat
5. avtom, oznaka Reke
6. spravljati kaj iz česa
7. tuje ž. ime
8. Tolstojeva junakinja 
Korenina

9. oznaka Makarske
10. it. moško ime
11. antično ime za mesto Homs v Siriji
12. desni pritok Visle na Poljskem
13. enaka soglasnika
14. kraj pri Ilirski Bistrici
15. dolgo repa papiga
16. slov. baletnik (Mojmir)
24. ind. mesto v severni Italiji
26. vrsta vrbe (za trto)
27. ostanek posekanega drevesa
29. snov, surovina za izdelke
30. britanski državnik William
31. dim, plin, ki nastane pri smojenju 
34. majhna šoba
36. najpogostejši veznik
37. geslo
38. površina
40. slov. pevec (Nino)
41. hrv. tenisač (Ivaniševič)
42. kravica
43. nadležna žuželka 
45. it. moško ime
47. tvorba na kraških tleh 
50. ime napovedovalke Korošec
52. črn ptič z rumenim kljunom
53. slov. tiskovna agencija
54. ime film. igralke Dagover
56. oznaka Ogulina
57. Ana brez konca 
5 9. Nedeljski dnevnik
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MANJŠA HIŠNA POPRAVILA 
IN VZDRŽEVALNA DELA

Izdelava In popravila oken, polken In vrat, ter ostala mizarska dola: 
popravila pip, bojlerjov. kotličkov, pomivalnih korit In ost. popravilo

Lcuiriano Stefanič s.p. 
s.

Izola, Proletarskih brigad 14, tel 066/62-339
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MAMOCRAF ŽE PLAČAN
Po dobrem mesecu širše akcije za zbiranje sredstev za nakup mamografa za 
izolsko bolnišnico je odbor na torkovi seji z vodstvom bolnišnice podpisal 
pogodbo za nakup aparata.
Odziv ljudi na akcijo "Ker ljubimo ženske" je bil presenetljivo velik, saj se 

je v mesecu dni zbralo na posebnem žiro računu več kot šest milijonov 
manjkajočih sredstev. Skupaj se je tako na žiro računu do 13. januarja 1997 
nabralo 20.634.035,30 SIT. Sredstva je darovalo 965 posameznikov in 
podjetij.
Odbor seje na predlog strokovne komisije bolnišnice odločil za nakup 
mamografa pri podjetju SIEMENS v vrednosti 19 milijonov tolarjev.
Akcija zbiranja sredstev za nakup najnujnejše medicinske opreme se bo še 
nadaljevala, strokovni svet bolnišnic bo odboru v kratkem predlagal 
nabavo naslednje aparature.
Odbor se iskreno zahvaljuje za pomoč vsem, ki so se kakorkoli 
vključili v akcijo.

Tel.: 066 / 62 - 424 Fax: 066 / 67-854

DESET MANDATNIH 
KAZNI NA DAN

V letu 1996 se je na območju, ki 
ga pokriva Policijska postaja Izola 
(območje občine Izola) pripetilo 
318 prometnih nesreč, kar je le 2 
manj kot leto poprej. Dve 
prometni nesreči sta se končali s 
smrtnim izidom umrli pa so štirje 
ljudje. V 46 nesrečah je prišlo do 
telesnih poškodb, od tega je bilo 
14 oseb hudo, 42 pa lažje telesno 
poškodovanih.
Policisti PP Izola so obravnavali 
255 nesreč, 269 voznikov pa so 
predlagali sodniku za prekrške, saj 
so bili neposredno odgovorni za 
povzročitev prometne nesreče. 
Kar 34 povzročiteljev je bilo pod 
vplivom alkohola.
Največ prometnih nesreč (127) se 
je pripetilo na mestnih ulicah, 
nekaj manj (106) na lokalnih

cestah in 72 na magistralni cesti. 
Policisti so obravnavali kar 41 
prometnih nesreč s pobegom od 
tega so 32 voznikov, ki so 
povzročili nesrečo in pobegnili, 
kasneje izsledili.
Seveda pa policisti niso 
obravnavali le nesreče ampak tudi 
druge prekrške s področja 
prometne varnosti.
Kršitev je bilo kar 984, od tega so 
766 kršiteljev predlagali sodniku 
za prekrške. Izrečenih je bilo 3630 
mandatnih kazni, od tega so jih 
1904 vozniki plačali na kraju 
prekrška, drugim pa napisali 
obvestilo o prekršku in izdali 
plačilni nalog.

(nadaljevanje na 4 strani.)

NOVE TELEFONSKE ŠTEVILKE
GASILCI, REŠEVALCI, 
CENTER ZA OBVEŠČANJE POLICIJA
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Burja, ki je prejšnje dni dobro brila, junakov kronike ni preveč 
motila. Najbolj dejavni so bili razno razni tatiči, za katere moramo 
priznati, da res niso bili izbirčni. Vzeli so pač kar so našli. Od 
majhnih in lahkih stvari pa do 100 kilogramov težkega kamnitega 
soda..

Hulk na Baredih

Nenznanec je preko noči na Baredih ukradel kamniti 60 litrski sod. Dečkom 
sicer še ni povsem jasno kako je neznancu uspelo sod odnesti, saj tehta kar 
100 kg. Za neverjetnim Hulkom seveda poizvedujejo dečki.

Burji se je skril

Občan je sporočil na postajo, da v Livadah leži ob kontejnerjih možakar. 
Dečki so nemudoma odbrzeli tja in ugotovili, da se je pred burjo za 
kontejnerje skril delavec Komunale.

Krasti jim je v veselje

Minuli teden so res množično kradli. Najprej lopov z Komunalinih vozili 
odmontiral rumene rotacijske luči. Niso jih še našli. Z objekta Doma 
upokojencev isti ali drugi lopov odmontiral dva starejša reflektorja. Za 
nameček pa je nekdo na Belvederju ukradel kuharske in natakarske obleke.

Kaj bo z njimi ni jasno.

Zgodilo se je še nekaj lažjih prometnih nesreč, nekajkrat so morali dečki 
posredovati zaradi kršitve javnega reda in miru, eno osebo pa so prenočili 
na postaji, ker je bila v nekem lokalu preveč zatežena.

Spoštovani upokojenci, 
prejemniki italijanskih 

pokojnin
'

Ste v dvomih, kako najlažje in najvarneje urediti 
prejemanje italijanske pokojnine ?

I
Splošna banka Koper Vam svetuje, da si to uredite na devizno 
hranilno knjižico ali devizni tekoči račun pri naši banki.
V kolikor ju še nimate, Vam v vseh naših poslovnih enotah 
to takoj uredijo.

:s;...... ............... i ....j .....J .... A .................
Bistvene prednosti prejemanja italijanskih pokojnin pri 
Splošni banki Koper so:

s j
• razpolaganje z deviznimi sredstvi je PROSTO, brez plačila 

provizije banki
• sredstva se obrestujejo v devizah
• celotno poslovanje lahko opravljate v domu najbližji 

enoti Splošne banke Koper
• različne oblike deviznega varčevanja
• devizna varčevalna knjižica
• devizni depoziti nad 3, nad 6 in nad 12 mesecev
• sredstva na devizni vlogi so lahko osnova tudi za sodelovanje 

na drugih področjih bančnega poslovanja

ZA ENOSTAVNO IN VARNO POT DO 
VAŠEGA DENARJA...

splošna banka koper
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